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Volilni proglas Ljudske fronto Jugoslavijo
Volivni proglas Ljudske fronte, ki 

te bil sprejet na seji izvršnega odbora 
LF Jugoslavije 6. februarja, in ki je 
bil objavljen v naših dnevnih časo
pisih, govori podrobno o opravljenem 
<telu dosedanje Ljudske skupščine, ki 
je bila izvaljena po zmagoviti osvo
bodilni vojni leta 1945.

Naše delovno ljudstvo, ki ima vso 
oblast v svojih rokah, mora dnevno 
odgovarjati na dolgo vrsto vprašanj. 
Zdaj je prišel čas, ko je treba odgo
voriti na vprašanje o delu naše Zvez
ne Ljudske' skupščine, ki ji e potekel 
štiriletni mandatni rok. Delo naše 
Ljudske skupščine je bilo velikansko. 
Takoj po osvoboditvi je Ljudska skup
ščina potrdila voljo jugoslovanskih na
rodov, da hočejo živeti v skupni dr
žavi brez kralja v federativni ljudski 
republiki Jugoslaviji. Nato je skup
ščina sprejela Ustavo, ki je temeljni 
zakon in podlaga za nadaljnji razvoj 
v smeri socialistične graditve. Sprejet 
je bil zakon o nacionalizaciji, s kate
rim so bila odvzeta ogromna bogastva 
našim in tujim kapitalistom in izko
riščevalcem, ter dana v upravljanje 
našemu delovnemu ljudstvu. S spre
jetjem Zakona o petletnem planu se 
je pričela načrtna socialistična gradi
tev naše države. Zakon o zadružništvu 
je najnaprednejši zakon o socialistični 
izgradnji našega poljedelstva. S prvim 
Zakonom o volitvah ljudskih poslan
cev, še bolj pa z novim zakonom smo 
napravili korak, s katerim pride volja 
delovnega ljudstva pri upravljanju 
države do najširšega izraza. Prav ta
ko izraža Zakon o ljudskih odborih 
največjo demokratičnost, ki vlada v 
naši državi. Naš novi zakon o social
nem zavarovanju, ki je bil sprejet na 
aadnjem zasedanju Ljudske skupščine 
FLRJ, je najboljši na vsem svetu in 
je zaradi tega velikanska pridobitev 
za naše delrxvno ljudstvo. Zakoni te 
vrste so v stari Jugoslaviji pomenili 
brezposelnost ter obup v času bolezni 
in onemoglosti. Zdaj pa vsi vemo, in 
vsii smo tudi porok, da naš delovni

Borimo se za zmago resnice 
in proti vsem obrekovalcem

naše socialistišne države
človek ne bo nikdar zapuščen. Iz Za
kona o vojaških vojnih invalidih se 
vidi, kako naša ljudska oblast skrbi 
za one, ki so dali življenje in zdravje 
za našo svobodo. Tudi ta zakon je ve
likanska pridobitev. Prav tako nosi 
Zakon o prekrških in zločinih v sebi 
globok socialistični duh. saj je nje
gova bistvena lastnost, da človeka, ki 
je zašel na kriva pota, po prestani 
kazni vrne kot enakovrednega člana 
človeški družbi. Prav je, da se spom
nimo tudi Zakona o vojaški obvezno
sti, ker kot stari borci vemo, kako va
žen je ta zakon za očuvamje naše so
cialistične domovine.

Poleg navedenih pa je sedanja Ljud
ska skupščina sprejela še dolgo vrsto 
drugih zakonov in uredb, ki so močno 
orožje delovnega ljudstva za ohranitev 
in učvrstitev s krvjo priborjenih pri
dobitev v osvobodilni vojni. Naša ljud
ska skupščina je zaradi tega ena naj
bolj naprednih, najbolj enotnih skup
ščin na svetu.

Vsi na volišče! — da bo rezultat 100%
Neodvisnost in svoboda naše socia

listične domovine ter njena varnost, 
sreča in napredek so odvisni od naših 

(Nadaljevanje na 2. strani.)

Tone Zagoriš ek - kandidat za Zvezni svet FLRJ
Trideset let je minulo odkar dela 

pri trboveljskem rudniku tov. Tone 
Zagorišek, ki ga je širši plenum ma
sovnih organizacij predlagal za kan
didata našega okrajav zvezni svet.

Po smrti očeta, je kot 14 letni fant 
pričel delati na rudniški separaciii. 
S svojim zaslužkom je vzdrževal 
mater in 6 mlajših sester. Dve leti 
pozneje je nastopil delo v jami na 
odkopu, in to na zahodnem obratu 
rudnika Trbovlje. Pri svojem delu v 
jami je ravno v današnjih dneh 
borbe za izgradnjo socializma dosegel 
velike uspehe, za katere vedo vsi na
rodi Jugoslavije.

Za časa stare Jugoslavije je Tone 
občutil na svojih ramah izmozgavanje 
delavcev s strani kapitalističnih iz
koriščevalcev stare Jugoslavije. Ze ta
krat je bil zaveden delavec in je so
deloval v prvih vrstah v borbi za bolj
še in srečnejše življenje delavskega raz-

PREŽIHOV VORANC
Minulo nedeljo zjutraj smo brali v 

dnevnih novinah žalostno vest, da je 
v soboto 18. februarja zvečer v Ma
riboru umrl Prežihov Voranc, tovariš 
Lovro Kuhar, predsednik Ljudske pro
svete Slovenije in književnik. Pokojni 
Preži Ivov Voranc jc bil najveeja lite
rarna osebnost še živečih slovenskih 
književnikov.

Vsi poznamo njegove literarne stva
ritve, umetnine »Požganico«, »Jamni
co«, »Samorastnike«, Doberdob« in še 
druge. Zadnje njegovo delo so bile 
»Solzice«. Napisal jih je aa up naše 
žemlje, za našo mladino. »Solzice« s« 
Poslednja umetnina, o kateri je napi
sat Ol/m 2upančič prelepo, z vso top
lino srca napisano oceno. Ko je Oton 
Zupančič napisal to recenzijo, je sam 
omahnil v večnost.

Prežihov Voranc je bil velik človek, 
bil je prepričan komunist, bil je mož. 
ki ga je neskončno bolelo, dta človek 
izkorišča drugega človeka. Da se od
pravi to veliko zlo, ta sramota člove
štva. je posvetil vse svoje življenje. 
Trpel je zaradi svojega prepričanja in 
svetovnega nazora in — dotrpeb Da
do* ga ni več, odleglo mu je, odšel je 
°d nas in težko nam je. Pokoj njegovi

veliki, lepi duši! Negt ti bo, dragi 
Voranc, zemlja domača, v kateri boš 
sanjal vso večnost svoje prelepe sanje, 
da bi vsak človek postat res človek, 
lahka!

reda. Takoj po izbruhu druge svetovna 
vojne se tov. Zagorišek po prihodu 
nemških okupatorjev v trboveljske re
virje zave, da je njegovo mesto v 
vrstah partizanskih borcev. Iz borbe 
se je vrnil odlikovan z medaljo za 
hrabrost in kot zastavnik v »Cankar- 
i-vi brigadi«. V mesecu februarju 1945

je bil tov. Tone sprejet v vrste KR 
Jugoslavije. Po osvoboditvi je ponovno 
prišel na delo v trboveljski rudnik, da 
kot rudar na odkopu prične borbo za 
izgradnjo socializma v naši domovini.

Na širokih čelih zahodnega obrata je 
ponovno začel z vsem svojim znanjem 
in požrtvovalnostjo v borbi za višjo 
storilnost dela. Danes je tov. Zagorlšdd 
8-kratni udarnik, odlikovanec s kolaj
no reda dela prve stopnje.

Anton Zagorišek je ponos vseh slo
venskih rudarjev in prvi iniciator slo
venskih rudnikov, ki je začel s tekmo
vanjem po načinu Alije Sirotanoviča, 
S svojimi organizacijskimi sposobnost
mi je pričel z novim načinom dela im 
mehaniziranih čelih.

Četrtega septembra 1949 je lov. Tone 
s svojo brigado nakopal v 8 urah 882 
ton premoga in s tem potolkel vse do
sedanje rekorde. Ni se zadovoljit l 
enkratnim uspehom, marveč z vso svojo 
požrtvovalnostjo in marljivostjo dneva 
no prekoračuje norme, hkrati pa prei- 
naša svoje znanje in sposobnosti na 
ostale rudarje zahodnega obrata.

Revir, v katerem dela tov. Tone, je 
eden tistih obratov, ki daje vsak dan 
največjo proizvodnjo. Tov. Zagorišek je 
prvo petletko že prekoračil; sedaj dela 
že za jesen leta 1952, tako bo do iz
polnitve prve petletke Tone Zagorišek 
izpolnil plan druge petletke za iz
gradnjo socializma v naši domovini.

Vsi smo ponosni, da nas bo v zvez
ni skupščini zastopal Tone ZagorišeB 
kot eden najboljših borcev za izgrad
njo lepše in srečnejšo bodočnosti jugok 
slovanskih narodov.

Namestnik kandidata tov. Kovrč Viktor
Svoja otroška leta je preživel v naj

težjih časih prve svetovne vojne. Ze 
takrat je okusil vse gorje takratnega 
kapitalističnega sistema. Razdobje naj
večjega poleta komunistične partije v 
letih 1919 do 1921 in ustanovitev kul
turnega društva »Vesna« v Zagorju je 
močno vplivalo na njega in ga izobli
kovalo v politično napredni miselno
sti.

Ko mu je bilo 14 let se je šel učit 
strugarske obrti v Ljubljano. Kot va
jenec je bil organiziran v strokovni 
organizaciji kovinarjev. Zaradi izkori
ščanja v tovarni je zapustil delo in 
odšel v Železniško delavnico Zagreb. 
Tudi tam je sodeloval v strokovni or
ganizaciji in delavskih gibanjih ter v 
planinskem društvu »Prijatelj prirode«, 
katerega so vodili člani partije v ci
lju pravilne politične vzgoje svojih 
članov. V Zagrebu jc ostal do odhoda 
v vojsko leta 1933.

Po odsluženju vojaškega roka je do
bil zaposlitev v rudniku Zagorje. Tam 
je sodeloval v naprednih delavskih 
društvih in bil odkrit nasprotnik vseh 
lažuodelavskth društev in pokretov, ka
tere so vodili plačanci takratne bur- 
žoazije. Ves čas od odsiuženja voja
škega roka pa do vpada Nemcev je 
bil v stalni zvezi s člani KP ter vodil 
agitacijo proti fašistični nevarnosti.

Med okupacijo je tov. Kovač Viktor 
sodeloval z OF, jo materialno podpi
ral ter organiziral na več krajih od
bora OF. V začetku avgusta 1942 je 
bil izdan zaradi sodelovanja z NOB. 
a se mu je posrečilo pobegniti v par
tizane. Takoj po prihodu v NOV je 
bil sprejet v članstvo KP. in to v Mo
ravski četi. Decembra 1942 je bil po
slan na teren Zagorje, kjer pa je bilo 
politično delo zelo slabo'zaradi izdaje 
vse politično mrežo v Trbovljah, Za
gorju in Hrastniku geslapu. V začet
ku 1943 se je pa posrečilo ponovno

dobili zvezo z industrijskimi centri in 
organizirati politično gibanje. Osnot- 
vani so bili okr. OF odbori. Takrat je 
bil Kovač Viktor sekretar Zagorskega 
okraja, nato Hrastniškega, po združitvi 
vseh treh centrov Hrastnik, Trbovlje 
in Zagorje v en okraj pa je bil se
kretar okraja. Po osvoboditvi je bil 
tov. Viktor šef obveščevalnega centra 
v mariborski oblasti za okraj Trbovlje. 
Kmalu za tepi pa je zapustil to delo 
in odšel na delo v rudnik Zagorje, kjer 
je sodeloval v vseh masovnih organi
zacijah, obenem pa vodil razširjeva- 
nje partije. V letu 1947 je bil postav
ljen na novo službeno mesto za org. 
sekretarja okrazjnega komiteta KPS 
Trbovlje. Od tu pa je bil poslan na 
dveletno partijsko šolo v Beograd. Po 
dovršitvi šole je bil postavljen na no
vo službeno mesto, na org. inštruktor 
ski oddelek pri CK KPS kjer je še 
sedaj.
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Letna skupšžina podružniceOLO le zelo dobro uspela
V zelo lepo urejeni dvorani OLO se 

je vršila 15. t. m. letna skupščina sin
dikalne podružnice OLO Trbovlje, 
kateri so poleg velike večine članov 
prisostvovali tudi sekretar okrajnega 
komiteja KPS tov. Povše Dušan, za
stopnik GO ZSS tov. Košir in zastop
nik OSS-a tov. Mraz. Po uvodnih for
malnostih je podal referat o naši no
tranji in zunanji politični situaciji ter 
uspehih sindikalne podružnice v pre
teklem letu predsednik tov. Levec 
Lado. Na koncu svojega izčrpnega 
poročila je pripomnil, da je Centralna 
uprava SDU sklenila za dosežene 
uspehe razglasiti kolektiv okrajnega 
ljudskega odbora Trbovlje za najboljši 
kolektiv te vrste v Sloveniji. Sledilo 
je poročilo o delu upravnega odbora 
in diskusija. Takp referati, kakor tudi 
debata so razglašali velike uspehe pa 
tudi neuspehe ter vsebovali predloge 
za vsestransko izboljšanje dela. Po 
izvršenih volitvah in zaključni besedi 
zastopnika GO ZSS in tov. sekretarja 
okrajnega komiteja KPS je skupščina 
sprejela konkretne sklepe za nadalj
nje delo, tako s področja zboljšanja 
upravnega dela, Ideološke Izgradnje,

Predsednik sindikalne podružnice OLO 
Trbovlje tov. Levec Lado

kulture-prosvete, fizkulture itd. Spre
jet je bil sklep, da bodo člani sind. 
podružnice v 1. 1950 napravili 5000

Priznanje najboljšemu kolektivu državnih usluž
bencev Okrajnega ljudskega odbora Trbovlje

narjev kot priznanje za uspešno delo 
kolektiva v veliki bitki za izgradnjo 
socializma. Svoje čestitke je izrekel 
še zastopnik GO ZSS tovariš Miklič 
Rado, ki je čestital kolektivu v imenu 
vseh članov sindikalnih podružnic re
publike Slovenije. Sekretar okrajnega 
komiteja tovariš Dušan Povše se je 
zahvalil uslužbencem za njihovo uspeš
no delo ter jim čestital k velikemu pri
znanju. Naglasil pa je: »Niste še vse- 
gia izvršili, Vaše delo je še ogromno, 
vložiti boste morali še dosti truda, da 
tudi v bodoče ostanete najboljši ko
lektiv ustanov.«

V soboto 18. t. m. je kolektiv držav
nih uslužbencev okraja Trbovlje imel 
svoj slavnostni dan. V svečano okra
šeni dvorani okrajneg|a ljudskega od
bora so se ob 14. uri zbrali domalega 
vsi uslužbenci k slavnostni konferenci, 
ku so ja poleg uslužbencev prisostvo
vali zastopnik centralne uprave dr
žavnih uslužbencev, predsednik repub
liškega odbora Slovenije, tovariš Haf
ner Vinko, pomočnik predsednika za
konodajnega odbora PTi prezidiju ljud
ske skupščine LRS, tovariš Miklič Ra
do, zastopnik GO ZSS, sekretar okraj
nega komiteta KPS Trbovlje, člani po
litbiroja OK KPS Trbovlje in zastop
niki množičnih organizacij. Svečano 
konferenco je odpri predsednik sindi
kalne podružnice tovariš Levec Lado. 
orkester pa je zaigral himno. Kot prvi 
je spregovoril zastopnik centralne 
uprave uslužbencev državnih ustanov, 
tovariš Potisek Franc, ki je čestital 
kolektivu okrajnega ljudskega odbo
ra kot najboljšemu kolektivu državnih 
ustanov republike Slovenije ter mu iz
ročil priznanje v obliki diplome In 
10.000 dinarjev za kulturno prosvetne) 
delo. Zastopnik vlade LRS tovariš 
Hafner Vinko p« je kolektivu izročil 
denarno nagrado v znesku 30.000 di-

Za priznanje ln denarno nagrado 
s« je zahvalil predsednik sindikalne 
podružnice in obljubil v imenu vsega 
kolektiva, da bodo tudi v bodoče za
stavili vse svoje sile, da sl obdrže ta 
častni naslov, ki bo vzpodbuda za 
njihovo nadaljnje delo. Orkester, tam- 
buraškii zbor in recitacie so izpopol
nili ostali del slavnostne konference, 
člani kolektiva pa so se razšli z za
vestjo, da bo treba še upornega dela, 
da obdržijo častni naislov najboljšega 
kolektiva, in da doprinesejo svoj de
lež k izgradnji socializma, kar terja 
od njih čas in razvoj.

Nekaj besed o najboljši sindikalni podružnici državnih uslužbencev
v Sloveniji

Ker je podružnica sindikata državnih 
uslužbencev pri OLO Trbovlje najbolj
ša podružnica te vrste v Sloveniji 
je treba, da o n>sj kaj povemo:

Vse od osvoboditve pa do leta 1948 
so se opazile pri sindikalni podružnici 
OLO Trbovlje velike pomanjkljivosti, 
zaradi katerih ni bilo takih uspehov, 
kot so se dosegli v ietu 1948. Glavna 
krivda je bila nedvomno nedelavnost 
funkcionarjev — članov upravnega od
bora te sindikalne podružnice.

Z izvolitvijo novega odbora v letu 
1949 se je pa sindikalno delo na OLO 
Trbovlje pričelo iz dneva v dan bolj
šati in dobilo je pravi pomen sindikal
nega gibanja na okrajnem ljudskem 
odboru. Veliko pažnjo je novi odbor po
svetil kulturno prosvetnemu delu; leta 
1949 je odprl zelo okusno urejeni rdeči 
kotiček, kjer so se pričele prve vaje 
novo organiziranega okrajnega orke
stra. Pri vsem tem pa niso pozabili na 
ostalo delo, ki ga predvideva sindikal
no gibanje. Članstvo sindikata je so
delovalo pri vseh važnih gospodarskih 
in političnih nalogah na terenu okraja 
Trbovlje. Tudi duh tekmovanja je za
jel članstvo po posameznih oddelkih, 
veliko število udarniških, prostovoljnih 
ur se je opravilo pri raznih gradnjah 
in drugih gospodarskih akcijah (kolo
radski hrošč itd.).

Iniciator vsega tega dela sta bila 
brez dvoma predsednik tov. Levec La
do in tajnik Poženel, ki sta v tako 
kratki dobi enega leta oživela sindi
kalno gibanje in ga tudi pravilno usme
rila, kar je rodilo tako velike uspehe 
in sadove za podružnico tega sindika
ta. Ves svoj prosti čas sta vlagala 
predvsem v sindikalno delo na okraju, 
pri čemer sta velikokrat žrtvovala 
svoj počitek. Za storjeno delo je bila 
podružnica s strani OSS pohvaljena, 
predsednik podružnice OLO pa je do
bil nagrado od Centralne uprave iz 
Beograda.

Pri vsem njihovem delu jim je bil 
v pomoč IO OLO Trbovlje, s katerim 
so delali v najožji povezavi. V števil
nih primerih je IO OLO tudi nudil 
članstvu podporo v kolikor je bilo to 
mogoče. Ponovno naglašamo, da ni 
zgolj naključje, da je sindikalna podruž
nica okrajnih uslužbencev OLO v Tr
bovljah na prvem mestu v Sloveniji: 
prav lahko razumljivo je, da je tam, 
kjer sodelujeta upravno vodstvo in 
sindikat brez kakršnega koli nesoglas
ja in sporov' in kjer je sindikalna po
družnica delavna, uspeh zanesljiv. To 
nam najzgovorneje dokazuje sindikal
no delo pri OLO Trbovlje.

prostovoljnih delovnih ur na raznih 
gradbiščih in da bodo okrajni usluž
benci, v kolikor so lastniki ali člani 
kmetijskih gospodarstev prvi stopili v 
zadrugo. Glede na bližnje volitve v 
zvezno skupščino je bila sprejeta ob
veza, da bodo člani sind. podružnice 
vsestransko sodelovali pri aktivizaciji 
terena v predvolivni kampanji, na 
dan 26. marca pa bodo izvršili svojo 
državljansko dolžnost do 7.30 ure sto
odstotno. Delovni kolektiv okrajnega 
ljudskega odbora stopa pred naloge v 
letošnjem letu z obvezo, da jih bo še 
bolj uspešno reševal kat doslej in 
tako čimbolj pripomogel k izgradnji 
socializma.

Ponosni smo, dn imamo Parti
jo, ki se ne boji nobenih težav!

Tudi ,'Elektrarna 
Trbovlje tekmuje

Delavni kolektiv Elektrarna T rbov- 
jle se obvezuje za tekmovanje v čast 
volitvam v Zvezno skupščino FLRJ.

Tekmovalo se bo v sledečih točkah:
1. Odpravili bomo na maksimum ne

upravičene izostanke.
2. Popravili bomo s prostovoljnim 

delom cesto od elektrarne Trbovlje — 
do postaje.

3. Pospravili bomo prostore okrog 
elektrarne.

4. Vajeniška šola in mladina bo dala 
300 prostovoljnih ur za izboljšanje inr 
temata in vajeniške šole.

5. Celica KP elektrarne bo priredila 
za internat tečaj, ki se vrši v elek
trarni, 5 političnih in strokovnih pre
davanj.

6. Na dan volitev bodo vsi aktivisti 
100-odstotno pomagali na terenu pri iz
vedbi volitev.

7. Kolektiv elektrarne bo izvršil vo
litve do 10. ure. To tekmovanje bo 
tralalo do 26. lil. 1950.

Nedeljsko tekmovanje partijske celice zahod
nega obrata na rudniku Trbovlje

12 t. m. se je partijska celica za
hodnega obrata odzvala pobudi rud
niškega biroja in na čast volitev 
v ljudsko skupščino FLRJ oklenila, da 
bo tekmovala v proizvodnji za dosego 
plana.

Zahodni obrat v mesecu januarju 
zaradi slabih jamskih prilik ni dose
gel mesečnega plana, vendar so se te 
prilike v mesecu februarju precej iz
boljšale, kar je ugodno vplivalo na 
doseganje plana. Da se plan pri tem 
obratu doseže, se je za nedeljsko do
poldansko delo odzvalo na zahodnem 
obratu 52 članov KP, ki so v osmih 
urah nakopali po 9 vozičkov premoga 
na moža. Ta obrat je z nedeljskim 
dopoldanskim delom dal 596 ton pre

mogla, celotni rudnik pa 1100 ton. S 
tem delom je zahodni obrat dosegel 
plan in nadoknadil še zaostanek iz 
meseca januarja.

Celica tega obrata je bila prva, ki 
se je masovno odzvala delu za dosego 
plana in s tem dala vzgled ostalim 
celicam, kako je treba nastopati, 
kadar je doseganje plana v nevar
nosti; storila je to v zavesti, da sto* 
jimo pred volitvami v ljudsko skup* 
ščino FLRJ, ki jih naj lepše počastimo 
z akcijo kot jo je podvzela ta celica.

Taki in podobni podvigi nam vsem 
pričajo, da naši rudarji zaupajo v 
naše državno vodstvo, hkrati pa s ta
kimi akcijami in delovnimi zmagami 
udarjajo po informbirojevskih lažeh.

Delo mestnega ljudskega odbora v Zagorju 
v predvolivni kampanji

Novoizvoljeni odborniki mestnega 
ljudskega odbora v Zagorju so se z vso 
resnostjo lotili tekočih nalog. Posebno 
važni so sklepi, ki so si jih zadali za 
čas predvolilne kampanje.

Na seji izvršilnega odbora so se vsi 
odborniki obvezali, da pojdejo na zbo
rovanje volilcev s političnimi in gospo
darskimi referati. V petek 17. t. m. je 
bila sektorska konferenca, na kateri so 
se pogovorili o vseh akcijah v predvo
lilni kampanji. V četrtek 23. febr. t. 1. 
se bodo vršila masovna zborovanja v 
smislu predvolilne kampanje in obrav
navanja gospodarskih in drugih pro
blemov na zagorskem terenu.

Na skupni seji so si odborniki zadali

sklepe, ki jih bodo izvajali na terenu, 
Poleg važnih sklepov so za naš okraj 
najvažnejši:

1. Izboljšati poslovanje v krajevnih 
podjetjih.

2. Sodelovati na dovršitvi ceste »Mi
he Marinka«.

3. Vršiti živo agitacijo in propagan
do v predvollni kampanji.

4. Izvršiti adaptacije mestnega potk 
jetja, gostilne »Grčar«.

5. Odprli bodo novo telovadnico.
6. Volitve bodo izvedli 100%.
7. V počastitev volitev se bo očistila 

in posula glavna cesta.
8. Vsi odborniki bodo delali pri vseh 

akcijah v merilu MLO.

Zagorski rudarji bodo v počastitev volitev v skup
ščino izvršili proizvodni plan I. četrtletja do

26. marca
Na širšem sestanku odbornikov sindi

kalnih pododborov in uprave sindikal
ne podružnice ter ostalih sindikalnih 
aktivistov je bilo sklenjeno, da se bo 
plan proizvodnje za I. četrtletje izpol
nil do 26. marca. Rudarski kolektiv v 
januarju ni izvršil mesečnega plana 
proizvodnje zaradi raznih zaprek teh
niške prirode, zaradi česar je precej na 
zaostanku, zato hoče v februarju in

marcu zastaviti vse sile, da ta pomanji 
kljaj nadoknadi in da dovrši plan do 
dneva voltev. Posamezni udarniki da
jejo že individualne obveze za večjo 
storilnost in produkcijo- Poleg tega je 
organizirano tudi prostovoljno delo na 
produkciji izven rednega delvnega ča
sa, tako da ni dvoma v uspeh zadane 
obveze.

(Nadaljevanje s 1. strani) 
lastnih naporov. Ljudska oblast nikoli 
ni skrivala pred ljudmi težav, — Ko
munistična Partija pa jih je uičila, 
kako bodo vse težave premagovali. 
Naše delovno ljudstvo v celoti pozna 
vzroke in odnose, ki so nastali po re
soluciji informbdroja med nami in 
informbirojevskimi državami s SZ na 
čelu; vsa ta sovražna ravnanja so sa
mo še bolj okrepila enotnost vseh na
rodov Jugoslavije in jih zdTužila v 
mogočni skupnosti in odločnosti pri 
graditvi socializma v okviru ljudske 
fronte pod vodstvom Komunitsične 
partije.

Ko bomo 26. marca prihajali na vo
lišče, bomo dali svojo sodbo o svojem 
lastnem velikem delu graditve In ob
rambe svoje ljubljene socialistične do
movine. Ko bomo oddali svoj glas 
za kandidate Ljudske fronte, bomo 
glasovali za njen nadaljnji napredek 
in razcvet, dokazali bomo vsemu sve
tu, da je enotnost naših narodov ne- 
razdružljiva, dia je njihova odločnost, 
zgraditi socializem, neomajna, in da 
ni težav, ki bi mogla narode Jugosla
vije odvrniti s poti, po kateri jih vodi 
Komunistična partija Jugoslavije s to
varišem Titom na čelu.
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V začetku letošnjega leta se je pri
želo veliko gibanje sindikalnega član
stva raznih panog gospodarstva za vo
litev najboljših mož v upravno vod
stvo sindikalnih podružnic na območju 
»kraja Trbovlje.

Ce razčlenimo sindikalno delo v 
okviru OSS, lahko ugotovimo, da so 
bili doseženi v letu 1949 veliki uspehi, 
kar se da sklepati iz pravočasnega in 
Častnega izpolnjevanja planskih nalog 
v posameznih podjetjih. Istotako 
smemo s ponosom pripomniti, da je 
Sindikalna podružnica državnih usluž
bencev OLO ena izmed najboljših v 
Sloveniji, kakor je tudi delovni ko
lektiv steklarne Hrastnik najboljši te 
stroke v Jugoslaviji.

V pripravah za občne zbore sindi
kalnih podružnic, smo lahko opazili 
veliko razgibanost v tekmovalnih na
povedih, s katerimi se je ogromno pri
pomoglo pri izvršitvi četrtega leta pet
letke. Občni zbori so potekali zadovo
ljivo in se popolnoma usmerili v pred- 
Volivno tekmovanje v počastitev voli
tev v zvezno skupščino FLRJ. Rudar
ske podružnice Trbovlje in Hrastnik 
so sprejele konkretne sklepe za izvr
šitev plana in znižanje polne lastne 
cene. Steklarna v Hrastniku napove
duje v najrazličnejših točkah tekmo
vanje vsem steklarnam Jugoslavije, 
ravnotako tudi Cementarna Trbovlje 
vsem cementarnam Jugoslavije. Vse 
ostale podružnice pa tekmujejo za 
čast volitev v zvezno skupščino samo 
krajevno.

Naši delovni kolektivi so po večini 
že prve dni po objavi Uredbe o usta
litvi delovne sile in uskladitvi planov 
delovne sile s planom plačilnega fon
da in planom zajamčene preskrbe za
čeli razpravljati o pomenu sklepanja 
pismenih delovnih pogodb.

Na podlagi sedanjih podatkov o skle
panju delovnih pogodb v okviru pod
jetij trboveljskega okraja so doseženi 
tile rezultati:

Do sedaj Je izvršilo 53 sindikalnih 
podružnic občne zbore z 85% ude
ležbo. Občni zbori so v letošnjem letu 
bolj zadovoljivi kot prejšnje leto. V 
lanskem letu so se morali občni zbori 
po podjetjih, ki štejejo po 800 ljudi, 
sklicevati tudi trikrat zaradi pre
majhne udeležbe: teh napak letos ni 
bilo. Ze Iz tega ugotavljamo, da je bilo 
politično in tehnično delo dobro pri
pravljeno.

Pri samih občnih zborih se je opa
zilo, da je sindikalno članstvo razumelo 
vlogo sindikalnega gibanja v novi so
cialistični Jugoslaviji, ker so občni 
zbori potekali v tem smislu, ravnotako 
pa tudi diskusija. Govorilo se je pred
vsem o mehanizaciji rudnikov, dose
ganju plana, brigadnl sistem dela, tek
movanju posameznih številk in brigad. 
Poleg vseh teh gospodarskih vprašanj 
pa se ni pozabilo na potrebo politično- 
ideološke Izgradnje članstva, socializa
cije vasi ln na volitve v zvezno skup
ščino. Precej je bilo govora tudi o za
ščiti dela v posameznih podjetjih in to 
o zaščiti pri delu, higienski zaščiti, o 
skrbi za noseče, povečanju pažnje 
obolelim, onemoglim in izčrpanim de
lavcem itd.

V diskusiji so se stavljale pripombe, 
da je dolžnost vseh tistih, ki so zapo
sleni v podjetju, so pa doma na vasi, 
da postanejo aktivisti in mobilizatorji 
pri volitvah, istotako pri agitaciji za 

I postavljanje kmečko-obdelovalnih za- 
I drug.

Nadalje so izvršile svoje letne skup-

tem ko se je opazilo, da so bili tuji 
državljani med prvimi pri podpisu teh 
pogodb in to za več let. So pa tudi 
še drugi vzroki, da to podpisovanje ni 
bilo že stoodstotno izvedeno, in to n. 
pr. zaradi malomarnih odnosov uprav
nih vodstev kakor tudi sindikalnih 
funkcionarjev v posameznih podjetjih, 
ker se jim to vprašanje ni zdelo tako 
važno kot ostalo delo v zvezi z dose
ganjem planov. Niso pa pomislili da

I ščine tudi manjše sindikalne podruž- 
I niče; vse te podružnice so si zadale 

različne obveze v počastitev volitev v 
ljudsko skupščino, za učvrstitev sindi
kalne organizacije glede postavljanja 
norm v lokalnih podjetij, brigadnega 
sistema dela kot v mali industriji. 
Nadalje so se ustanovile tri nove sin
dikalne podružnice in sicer podružnica 
prometnih uslužbencev, v kateri so za
jeti vsi šoferji okrajnih magazinov, 
lokalnih podjetij in mestnih podjetij, 
ter šoferji OLO, skupaj 38 šoferjev in 
uslužbencev v mehaniški delavnici 
OLO. Druga podružnica se nanaša na 
osebje odkupnega podjetja; prav tako 
se je formirala podružnica prosvetno- 
političnih delavcev, v katero so se za
jeli uslužbenci CK KPS, OSS, CK LMS, 
OOOF in ZB.

Iz te kratke analize je razvidno, da 
je članstvo sindikata v okviru OSS 
Trbovlje pravilno razumelo linijo sin
dikalnega gibanja Jugoslavije in to na 
vseh področjih dela. Hkrati pa nam je 
ta razčlemba porok za dosego planskih 
nalog v letošnjem letu ter izvršitev 
vsega ostalega dela za izgradnjo socia
lizma v naši domovini. Istočasno pa je 
to naše delo odgovor vsem tistim, ki 
nam očitajo nemarksističnost in neso- 
cializem; mi jim pa odgovarjamo: 
vsaka demokratična država, ki ima 
tako zaveden delovni razred, kot ga 
imamo mi, je edino sposobna zgraditi 
socializem brez šovinizma, kot ga gradi 
Titova Jugoslavija.

je ravno sklepanje delovnih pogodb 
glavni faktor pri ustalitvi delovne si
le v podjetju in stočasno zanesljiv po
rok za izvrševanje piana.

Zato je nujno potrebno, da se po
hiti z sklepanjem teh pogodb. Sklepa
nje pismenih delovnih pogodb je izraz 
političnega dela sindikalnih podružnic, 
zaradi tega je treba usmeriti vse pri
prave za 'čim hitrejši 100 — odstotni 
■zaključek.

Podpisovanje delovnih 
pogodb v Cementarni 
je pred zaključkom

V cementarni so delaivci m delavke 
skoraj 100 odstotno podpisali delovne 
pogodbe. Razumeli so ta ukrep naše 
ljudske oblasti in so starejši podpisali 
večinoma do upokojitve, mlajši pa od 
1 do 10 let, veliko mlajših pa tudi za 
15 ali 20 let. V kamnolomu Retje so 
se nekateri delavci, kmečki fantje, 
podpisali samo za 6 'meeeeev, ker so 
najbrž še vedno pod vplivom svojih 
domačih.

V Praprotnem je delo 
pri gradnji zadružnega 
doma kljub vremenskim

težkočam v polnem 
razmahu

V Praprotnem pri Hrastniku delo pri 
gradnji zadružnega doma prav lepo 
napreduje. Zadružni dom je dolg 14 m 
in 9 m širok in enonadstropen. V njem 
bo prostorna gledališka dvorana z 
odrom in drugimi potrebnimi društve
nimi sobami, medtem ko bo v pritličju 
lep trgovski lokal s potrebnimi sklar 
dišči. Zadružnemu domu se bodo pri
ključili tudi prostori za gasilsko četo z 
orodjarno. Prapročani so veseli, da de
la hitro napredujejo. Gradnja doma je 
začetkoma počasi napredovala, vendar 
so ji veliko pomoč nudile množične 
organizacije iz Hrastnika, prav tako 
pridni so bili učenci sedemlelke iz 
Hrastnika, ki so s svojo četo mladincev 
pionirjev in z učiteljem tovarišem 
Ostrožniknm na čelu izvršili čez 150 
prostovoljnih ur. Prav tako so tudi čla. 
ni OF Praprotno v mesecih oktober in 
november prav pridno pomagali pri 
dokončnih delih doma. Na pomoč je 
priskočila tudi Kemična tovarna v 
Hrastniku, ki je dala na razpolago zi
darja in pomočnika, nadalje je dal zi
darje na razpolago tudi rudnik Hrast
nik. Pridno so se udeleževali dela tudi 
učenci rudarske šole ter gasilska četa 
iz Praprotnega, ki bi lahko storila še 
več, ker se gradi dom tudi zanjo. Mno
go je storila pri teh delih tudi organi
zacija AFZ iz Hrastnika ter uslužbenci 
Naproze. Od domačinov je treba po
hvaliti zlasti kmete domačine in sicer 
tov. Zupana Franca, Rotarja Martina 
in Urbajsa Ivana, ki so opravili dose- 
daj čez 200 ur prostovoljnega dela.

Analiza občnih zborov
Sindikalnih podružnic v okviru OSS Trbovlje

Rezultati sklenjenih delovnih pogodb okraja Trbovlje

Pohitimo da bodo delovne
pogodbe rimprei sob (učene

Drnovškova mladinska proizvodna brigada v Za
gorju je prejela prehedno zastavo

Tekmovanje 
v počastitev volitev

Rudnik Trbovlje ima sklenjenih po
godb 88.31%. Najboljši obrati rudnika 
so: separacija 100»/*, ki je tudi bila 
Prva pri zaključku, nato opekarna 
lOOo/d, zahodni obrat kot najboljši pro
duktivni obrat je sklenil 894 delovnih 
pogodb, od teh manjka samo še šest 
delovnih pogodb. Vsi ostali obrati rud
nika Trbovlje še nimajo 100 odstotnih 
zaključkov, vendar je vsa agitacija 
usmerjena za čimprejšnjo zaključitev 
delovnih pogodb. Za stalno je podpi
salo 49«/o delavstva.

Rudnik Hrastnik 94.7»/*; CRD Trbov
lje 99.8%, manjkajo samo s tremi de
lavci sklenjene pogodbe; Papirnica Ra
deče 74%; Kemična Hrastnik 30»/*; 
Rudnik Zagorje 67»/*; »Zidar« Trbovlje 
41»/*; Eieklrar. Trbovlje 99.9»/*, samo 2 
delavca še niš ta podpisala pogodbe, 
ker se ravno v tej kampanji sklepanj 
nahajata na dopustu.

V zvezi s podpisovanjem delovnih 
Pogodb pri posameznih podjetjih so 
£e vršile v vsakem podjetju masovni 
sestanki z delavci, pri čemer ee je. 
razlagal pomen sklepanja za vsa pod
jetja.

Okrajni sindikalni svet je po posa
meznih KSS sklical funkcionarje vseh 
Podružnic, kjer se je obravnaval po
men usialitve delovne sile v podjetjih 
ha podlagi sklepanj delovnih pogodb.

Podpisovanje delovnih pogodb je ga
rant delovne sile za vsako posamezno 
Podjetje.

Ce analiziramo sklepanje delovnih 
Pogodb v naših podjetjih, potem lah
ko rečemo, da imamo največ težkoč 
s starejšimi delavci, ki jim manjka 
samo nekaj let do upokojitve, med-

SkSepanje delovnih 
pogodb v Zagorju

Ena izmed važnih akcij za nemoteno 
vršitev proizvodnega plana je brez- 
dvomno ustalitev delovne sile v pod
jetju. Za podjetje in za delavca je 
koristno, če skleneta medsebojno po
godbo o delovnem razmerju. Podjetje 
jamči delavcu delo, skrbi za njegovo 
garantirano preskrbo in mu nudi 
razne z zakonom zagotovljene ugodno
sti. Delavec pa na drugi strani jamči, 
da bo v dogovorjenem časovnem raz
dobju vestno opravljal svojo službo, 
s čimer bo pripomogel k brezhibnemu 
izvrševanju plana in s tem k hitrejši 
graditvi socializma. Vendar se tudi do
gaja, da v nekaterih podjetjih podpis 
delovnih pogodb zelo slabo napreduje. 
Tak primer je tudi na rudniku Za
gorje. Dne 16. februarja je bilo skle
njenih komaj 68 »/o pogodb. Akcija za 
podpis pogodb bi pa morala biti kon
čana do 20. t. m. Vzrok leži v tem, 
da sindikalna organizacija ne nudi 
upravi delovne sile v tem pogledu 
nobene učinkovite pomoči, — delavci 
niso poučeni o potrebi in koristi de
lovnih pogodb ter zaradi tega tudi 
nimajo pravilnega odnosa do samega 
Sklepanja in podpisovanja teh pogodb. 
V veliki meri je temu kriv tudi nad
zorni kader, ki ne razlaga delavcem 
tega važnega ukrepa naše ljudske 
oblasti.

Knjiga je najzgovornejša 
priča. <la se narod zaveda 

sebe, da živi. da hoče živeti

V nedeljo 12. t. m. so imeli briga
dirji Drnovškove mladinske proizvodne 
brigade v rudniku Zagorje svoj častni 
dan. Izročena jim je bila prehodna za
stava ki jim jo je kot najboljši mla
dinski proizvodni brigadi prisodil CK 
LMS. Svečanosti v hotelu »Kum« so se 
udeležili tudi brigadirji druge mladin
ske proizvodne brigade, ki jo vodi tov.

Grabnar. Zbranim brigadirjem je spre
govoril sekretar Rudniškega komiteja 
LMS tov. Bokalj Ludvik ml. Na se
stanku so brigadirji obravnavali tekoče 
proizvodne probleme ter sklenili, da 
bodo v počastitev predstoječih volitev 
tekmovali za čim večjo produkcijo. 
Brigadirje je nato Rudniški komite 
LMS počastil s skromno zakusko. — 
O uspehu mladinskih brigad v I. četrt
letju bomo še poročali.
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Plan dela OF odbora Trbovl e za leto 1950
Tovariši in tovarišice! Ko spreje

mamo plan dela za leto 1950, im ko 
pregledujemo dosežene uspehe ter 
pomanjkljivosti, je nujno, da disku- 
tamti na tem plenumu vnesejo v di
skusijo vse ono, kar je v planu po
manjkljivega oziroma ni zajetega. Iz
kušnje v minulem letu so nam poka
zale, da so plani, ki so realno po
stavljeni in vsestransko prediskuti- 
rami, dosegljivi, kajti naše članstvo se 
zaveda, da gradimo socializem ne z 
besedami, temveč z doseganjem in 
preseganjem planov.

Tovariši in tovarišice, ki že govore 
o pianu, se zdi nujno, da kritično oce
nijo nekatere plane osnovnih frontnih 
organizacij; tako nam predloženi pla
ni nekaterih odborov sektorja Radeče 
kažejo, da se frontovci, v prvi vrsti 
pa odbori, ne zavedajo svojih dolž
nosti do naše nove družbene dejav
nosti. Vsak plan mora biti delo mno
žice, ki ga ona sprejme in si' postavi 
njegovo izvršitev kot nujno nalogo. 
Plan, ki je bil izdelam v krogu nekaj 
članov odbora samo zaradi tega, ker 
ga pač terja okrajni odbor Fronte, ni 
pa bil predložen članstvu, še manj pa 
osvojen, nima vrednosti —' niti ni 
plan. Tako bi lahko navedli nekaj ka
rakterističnih primerov slabih planov, 
kakor Močilno, Radeče, Zidani most, 
in dobrih: St. Gotard, Senožeti, Klek, 
teren Log v Hrastniku in še vrsto 
drugih. Vse kritike pa so vredni tisti 
redki odbori, ki planov sploh niso 
predložili, niti jih sprejeli, zaradi tega 
je umestno, da prizadete današnja 
diskusija najstrože obsodi. To so: Do
bovec, Zuipa, Center Hrastnik, Podli- 
povica, Kisovec, Loka, Colniše. Loka 
pri Zidanem mostu, Celovnik. Radež. 
Marno, Hotemež in Suhadol.

Organizacijska utrditev Fronte
Ze z volitvami smo utrdili frontne 

Odbore na področju KLO ter s tem 
omogočili frontnim organizacijam, da 
postanejo dejansko tisti najvažnejši 
politični faktorji, ki morajo nuditi 
KLO pomoč pri izvajanju gospodar
skih političnih nalog. Prizadevati si 
pa moramo da utrdimo slehernega 
člana Fronte, da izvršuje svoje za
dane naloge ter jih samostojno spro- 
vaja v življenje, ker le na ta način 
bodo frontne brigade v stanju izvrše
vati velike naloge, ki stoje pred vsemi 
člani Osvobodilne fronte. Krajevni 
odbori Fronte morajo v letu 1950 šteti 
kot svojo najvažnejšo nalogo organi
zacijsko utrditev krajevnih odborov 
Fronte ter si ustvariti čim tesnejšo 
povezavo z množičnimi organizacija
mi, kot AFZ, ZB im LMS kajti le s 
koordimativnlm delom bo delo Fronte 
in ostalih frontnih organizacij uspeš
nejše. Da bi bili odbori Fronte v ce- 
loidi sposobnejši izvajati svoje naloge, 
bo OOOF v tem letu organiziral sek
torske konference, tatov Trbovljah, 
Hrastniku Zagorju" in Radečah, in 
sicer se bodo konference vršile me
sečno, kar znaša skupno letno 52 sek
torskih konferenc. Na teh konferencah 
se bodo obravnavale splošne naloge, 
ki stojijo pred frontnimi organizaci
jami v letu 1950.

Da-bo sam okrajni odboi O F lahko 
v prihodnje posvečal več pozornosti 
ter nudil več pomoči frontnim orga
nizacijam, se bo sklicevala dvakrat 
mesečno seja sekretariata in enkrat 
mesečno seja Izvršnega odlbora. Vsak 
člain IOOF v tem letu odgovarja za 
en KOOF, za njegovo delo, ter bo o 
uanehih seznanjal OOOF. Prav tako 
bodo člani sekretariata OF odgovorni 
za posamezne sektorje. Izkušnje ima
mo iz leta 1949 ki so nam pokazale, 
da ie v veliko primerih frontno delo 
pešalo zaradi neaktivnosti posamez
nih komisij, bodisi pr! OOF ali pa pri 
KOOF. predpogoj je torej da komi
sije akti vizi ramo za delo. Te komi
sije, ki so se sedaj zelo redko sesta
jale, bodo v tem letu imele mesečne 
sejo. poleg tega se bodo vršile me
sečne seje vseh vodij komisij, kjer 
bodo dobili potrebne instruikcije. Za

uspešnejše delo pri sprovajainiju nalog 
je potrebno, da si osnovni odbori 
Fronte v teku prvega četrtletja posta
vijo komisije, in to predvsem aktiv 
ljudske inšpekcije, gospoda-rdski, aktiv 
ideološko vzgojnega dela in pa kmeč
ki aktiv.

Razširitev članstva OF
lz statističnih podatkov OOOF je 

razvidno da imamo od skupnega šte
vila volivnih upravičencev v našem 
okraju 30.449; od teh je članov OF 
26.928, kar znaša 80.5 »/o- Ze sama ta 
številka jasno kaže, da frontne orga
nizacije niso posvečale pažnje vpra
šanju razširitve Fronte ter vključe
vanju novih poštenih ljudi v Fronto. 
Na drugi strani pa so se dogajale na
pake, da ni frontna organizacija od
stranjevala iz svojih vrst razne šjpe- 
kulante in ostale ljudske škodljivce, 
ki so le slabšali delo organizacije 
ter s tem zavirali delo frontnih < 
borov.

V letu 1950 se mora ta odnos teme
ljito popraviti na ta način, da bomo 
že ob prvem polletju imeli 98 % or
ganiziranih članov OF. Zaradi tega 
naj takoj KOOF in VOOF na svojem 
pomočjo ugotovijo odstotek članov 
Fronte ter pristopijo k vključevanju 
novih članov v Fronto. O izvedbi tega 
sklepa bodo morali sekretarji osnov
nih frantnih odborov že v februarju 
na prvi sektorski konferenci poročati 
o doseženih uspehih.

Povprečni znesek članarine je v 
prejšnjem letu znaša! 3.5 din od pla
niranih 5 din na posameznega člana 
Fronte. Iz tega je razvidno, da se čla
narina v preteklem letu ni dosegla, 
to pa iz sledečih razlogov:

a) veliko število osnovnih odborov 
ni posvečalo pažnje rednemu meseč
nemu pobiranju članarine, temveč so 
se dogajali primeri da se je člana
rina pobirala trimesečno, polletno in 
celo za celo leto skupaj;

b) v mnogih primerih se ni vodilo 
računa, kdo pobira članarino, ker za
znamujemo velikokrat, da jo pobirajo 
pionirčki ne pa odborniki oziroma 
blagajničarji, ki so za to odgovorni.

Da se naštete slabosti in i»pake od
stranijo, bo OOOF v mesecu febru
arju priredil enodnevni seminar z 
vsemi blagajniki lz osnovnih odborov 
Fronte. Po predvidenih sprejetih pla
nih osnovnih frontnih odborov se plan 
članarine v tem letu dvigne od 5 din 
na 6 din mesečno. Ta članarina se 
mora odvajati Okrajnemu odboru OF 
najkasneje do 15. v mesecu, in sicer 
za tekoči mesec, talko da bo OOOF 
V stanju pošiljati članarino do 20. v 
mesecu svojemu nadrejenemu forumu, 
to je Oblastnemu odboru OF v Ljub
ljano.

Ena izmed važnih postavk v tem 
delu plana je tudi evidenca ter pravo
časno dostavljanje poročil. Ce se bodo 
osnovni odbori Fronte držali točnih 
navodil in dostavljali točna poročila, 
bo OOOF mogoče spoznavati proble
me in težkoče dotičnih odiborov, na 
drugi strani pa bo OOOF lahko nudil 
dotičnemu odboru pomoč.

Politično ideološki dvig 
članstva

Ker smo v minulem letu članstvo 
vzgajali le na množičnih sestankih, 
kar pa vsekakor ni bilo uspešno, bo 
OOOF v letu 1950 organiziral oz. izvr
šil sledeče naloge:

L v vseh vaških, terenskih in mest
nih OF odborih moramo uspeti, da se 
bodo vršili redni tedenski študiji in 
sicer v obliki skupnega poslušanja ra
dia, raznih krožkov, na katerih naj bi 
se predel avala literatura, predvsem pa 
zadružništvo, dnevni politični dogodki, 
kdo naj se povezuje z borbo naše Par
tije in delovnega ljudstva. Nadalje 
sploh proti poizkusom zaviranja soci
alistične izgradnje naše države s strani 
Kominforma. Študij, ki je predviden v 
planu OF, mora biti obvezen za vse 
člane OF, predvsem pa za člane odbo

rov množičnih organizacij, društev, o 
čemer se mora voditi evidenca in toza
devna registracija pri OOOF;

2. v te študijske krožke moramo 
vključiti najmanj 50% članstva OF;

3. vsak terenski odbor in vaški od
bor OF naj si prizadeva, da organizi
ra čim prej frontni kotiček in ga opre
mi z radioaparatom, knjižnico, nakupi 
dnevne novine, ki naj bodo članstvu 
dnevno na razpolago;

4. vsak vaški, terenski OF odbor je 
dolžan, da pridobi naročnike za Pre
šernovo knjižnico, najmanj do 80% 
članstva;

5. dalje je vsak vaški odbor OF dol
žan, da organizira v svojem območju 
dopisniško mrežo, ki mora najmanj 
3 krat mesečno pošiljati dopise v naše 
dnevno časopisje in naš lokalni list 
»Zasavski udarnik«. V dopisih je treba 
obravnavati delo in težkoče pri poli
tičnem in gospodarskem delu Fronte na 
vasi, doseganje planov ter splošno kul
turno gospodarsko življenje članstva. 
Predvsem pa naj se konkretizira delo 
frontnih brigad in prostovoljno delo 
pri realizaciji naših pianov; okrajni od
bor OF obvezuje vse kullurno-prosvet- 
ne delavce, člane OF, da organizirajo 
na KLO prosvetne aktive iz članov va
ških in terenskih odborov OF, tako da 
bodo mesečno prirejali področne igre, 
organizirali proslave ob priliki držav
nih praznikov, a najvažnejše, organizi
rali izobraževalne tečaje;

7. ker se postavljajo iz dneva v dan 
pred OF odbore večje in težje naloge, 
bo OOOF organiziral frotne tečaje, v 
katere bo moral vsak OF odbor po
slati najmanj dva člana in to člane iz
vršnega odbora;

8. okrajni odbor OF se obvezuje, da 
bo kupil potujoči kino, s katerim bo 
obiskoval vaške in terenske OF odbo
re, in s tem dvignil ideološko in poli
tično zavest kakor tudi razvedrilo;

9. v industrijskih centrih, kakor v 
Trbovljah, Zagorju in Hrastniku, bo
mo organizirali kulturne dramatske 
skupine, ki bodo obiskovale vaške OF 
odbore z raznimi prireditvami in tako 
dvigale kulturni nivo ter nudile član
stvu razvedrilo;

10. na množičnih sestankih članstva 
naj se obdela in pregleda izpolnjeva
nje plana, najvažnejši politični in go
spodarski dogodki doma in v svetu, 
razgaljajo laži in obrekovanje, ki se 
pojavljajo na terenu ter osebe, ki take 
vesti širijo, razgali in izloči iz OF.

Na množične sestanke moramo pri
tegniti 90% članstva OF in ostalih or
ganizacij;

11. Irontne organizacije naj v tem 
letu posvečajo prav posebno skrb šo
loobvezni mladini. Odbori Fronte mo
rajo biti v tesni povezavi z učitelj
stvom, se z njimi posvetovati, jim da
jati potrebne smernice ter sprejemati 
od njih kritiko. Frontni odbori mora
jo podvzeti vse mere, da se učiteljstvo 
razbremeni vsakodnevnih življenjskih 
skrbi za prehrano, stanovanje, kur
javo itd., kar je bilo do sedaj največja 
ovira prosvetnim delavcem pri izvrše
vanju njihovega dela; frontni odbori 
morajo sklicevati skupno z učitelji 
roditeljske sestake, na katerih naj se 
rešujejo odnosi med šolo in otroki, 
uspehi učenja itd. Frontni odbori mo
rajo skrbeti za to, da šoloobvez
ni otroci ne bodo pod vplivom takih 
ljudi, ki niso naklonjeni naši ljudski 
oblasti;

12. za čim širše poznavanje delovnih 
ljudi med seboj, ter spoznavanje soci
alističnih pridobitev in napredka je 
nujno, da se organizirajo po frontnih 
organizacijah skupni izleti. Iz kmetij
skih predelov naj se organizirajo skup
ni masovni izleti v industrijske kraje, 
kakor Litostroj, Mariborsko tovarno 
avtomobilov itd. Industrijski centri pa 
naj enako prirejajo masovne izlete v 
kmetijsko-obdejovalne zadruge, držav
na posestva itd. Za spoznavanje lepot 
naše domovine pa naj frontni odbori 
organizirajo masovne izlete v naše tu
ristične kraje in na morje. Za izvedbo 
tega Se celotni plenufn obvezuje, da

bo skupno z okrajnim OF odborom iz
vedel najmanj 20 takih izletov.

Socializacija vasi
Glede na dejstvo, da naša kmetijska 

proizvodnja še vedno daleč zaostaja za 
industrijsko proizvodnjo, bo OOOF pri
stopil k temeljiti reorganizaciji kme
tijstva, ki pa je možna le v napredni 
socialistični obliki t. j. v zadružni obli
ki. V ta namen bo ob koncu tega leta 
ustanovljenih 22 kmetijsko-obdeloval- 
nih zadrug, kar pomeni dvig za 440% 
dosedanjega števila zadrug, s skupno 
površino 9750 ha, ali pa za 1242% se
danje površine zemlje, 3940 obde
lovalne zemlje, kar pomeni dvig za 
1588%.

Število gospodarstev v KOZ se bo 
glav in konj za 547% ali na 602 glav. 
Da pa bomo te številke dosegli, se za
vezujejo vsi člani kmetje odborniki 
osnovnih frontnih organizacij in člani 
okrajnega Plenuma, da podajo nemu
doma izjavo o pristopu v KOZ, s čimer 
bodo dokazali, da je Osv. Fronta 
dejansko nosilec lepšega življenja na 
vasi. Na tako ustanovljenih zadrugah 
bo Fronta takoj pristopila k notranji 
ureditvi zadrug in sicer s pravilno od
mero ohišnice, k brigadnemu sistemu 
dela, h koncentraciji živine v skupne 
hleve itd. kot garant dviga kmetijske 
proizvodnje in nemotenega nadaljnje
ga razvoja zadrug.

Pri prostovoljnem delu 
bo izvršenih 1,190.000 

prostovoljnih ur
Prostovoljno delo je tekmovanje, lri 

je postalo v času izpolnjevanja nalog 
petletnega plana stalen način dela, po
meni najširšo aktivizacijo frontnega 
članstva ne samo v političnem, marveč 
tudi v moralnem pogledu. Zavedajoč 
se ogromnih nalog, ki jih je treba rea
lizirati v skladu z generalno linijo na
še socialistične izgraditve v letu 1950., 
sprejema Plenum OF na podlagi pla
nov osnovnih frontnih odborov sledeč 
plan prostovoljnega dela za leto 1950:

1. razširitev dela o stanovanjskem 
vprašanju je zelo važen problem, ker 
je prav od tega v nemali meri od
visna produktivnost dela. Znano nam 
je, da je fluktuacija delovne sile prav 
tam največja, kjer to vprašanje ni re
šeno. Poleg tega pa moramo računati z 
dejstvom, da se bo v letošnjem letu po 
planu proizvodnje, vključilo 50% več 
delovne sile kot v letu 1949. Zato spre
jemamo obvezo, da bomo v ta namen 
organizirali prostovoljne frontne bri
gade ter tako izpolnili vrzel v pomanj
kanju delovne sile s 55.000 prostovolj
nimi urami;

2. kot navajamo, bo potrebno vklju
čiti 50% več delovne sile v proizvod
njo; zaradi tega je dolžnost vseh osnov
nih frontnih organizacij, da vsestran
sko napno sile in poiščejo vso razpo
ložljivo rezervno delovno sHo, ter jo 
tudi vključijo na prioritetna delovna 
mesta;

3. razvijajoče se KOZ in zadružne 
ekonomije bo fronta našega okraja 
podprla z najmanj 85.000 prostovoljni
mi urami;

4. nujna potreba elektrifikacije na
šega podeželja narekuje Fronti obve
zo, da bo na gradnjah zadevnega 
omrežja v letu 1950 izvršila 20.300 pro
stovoljnih delovnih ur;

5. gozdarska proizvodnja predstavlja 
poleg kritja naših gospodarskih po
treb tudi faktor v zunanji trgovini, 
ker nam les predstavlja dragocene de
vize. Zato bomo v letu 1950 izvršili v 
gozdarstvu 35.000 prostovoljnih delov
nih ur, predvsem za sečnjo in pogo
zdovanje in s tem doprinesli k čim
prejšnji gospodarski osamosvojitvi na
še socialistične domovine;

6. komunalno gospodarstvo predstav
lja področje delavnosti ljudske oblasti 
in OF, kjer prihaja najneposrednejše 
do izraza skrb za dvig družbenega 
standarda. Zavedajoč se tega bomo na
redili:

a) na popravilu in novogradnji cest 
krajevnih in okrajnih' 150.000 prosto
voljnih delovnih ur;

b) za gradnjo vodnjakov, vodovodov 
in napajališč 15.000 prostovoljnih de
lovnih ur;



Štev. a »ZASAVSKI UDARNIK« Stran O

c) za dograditev in novo gradnjo za
družnih domov 50.300 prostovoljnih de
lovnih ur;

•d) za ureditev fizkulturnih domov 
igrišč, gasilskih domov, železniških 
prog, pomoč gradnji mostov čez Savo 
v Zagorju, društveni in sindikalni dom 
40.000 prostovoljnih delovnih ur;

7. glede na nujno potrebo premoga 
za našo industrijo in na povišan plan 
v naših rudnikih je predvsem računati 
na pomoč, ki jo bo morala dati Fronta, 
in to v višini 250.000 prostovoljnih ur;

Skupaj bo Fronta naredila za vse 
zgoraj navedene potrebe 1,190.000 pro
stovoljnih delovnih ur. Skupna števil
ka vseh prostovoljnih delovnih ur iz- 
gleda visoka, vendar če vzamemo za 
primer število članov Fronte in mla
dinske organizacije, lci največ prispe
va s prostovoljnimi urami, je povpre- 
ček na enega člana 40 ur letno, kar 
nikakor ni previsoka številka. Ni samo 
važno, koliko ur je posameznik napra
vil, temveč je važno predvsem, da bo
do delovne ure tudi produktivne. Za 
realizacijo tega plana je nujno potreb
na točna evidenca, da bodo vse ure re
gistrirane, ker le na ta način bo mo
goče tudi najboljše frontovce nagraditi 
oz. jim dati zasluženo priznanje.

V vseh do sedaj navedenih točkah 
plana, kot so gradnje stanovanjskih 
zgradb, elektrifikacija itd., smo nave
zani tudi na lastne sile surovin in na 
zbiranje odpadkov, kot staro železo, 
razne kovine, papir, kosti za izdelo
vanje kleja Ud. Osnovne frontne orga
nizacije naj vložijo vse sile za zbira
nje odpadkov, kar je ogromne važnosti 
za produkcijo v naši industriji.

S 100% izvedbo plana bomo ponov
no dokazali informbirojevcem, da za
upamo in aktivno podpiramo politiko

našega partijskega 
stva.

in državnega vod-

Utnlitev organov ljudske 
inšpekcije

Ljudska inšpekcija se kot organ 
množične kontrole zavezuje:

1. da se izvedejo volitve po vseh va
ških odborih, kjer še nimajo izvoljenih 
ljudskih inšpektorjev, do 28. iebr. 1950.

2. okrajna komisija ljudske inšpek
cije bo v letu 1950 nudila grupam 
ljudske inšpekcije vsestransko pomoč 
ter bo v ta namen sklicevala sektorske 
konference vodij komisij ljudske in
špekcije, in sicer mesečno. Komisija bo 
izvedla tečaj oz. seminarje tako, da bo 
sleherni član ljudske inšpekcije dobil 
osnovne naloge in navodila za nadalj
nje delo. Ti seminarji se bodo vršili 
v Trbovljah, Hrastniku in Zagorju ter 
Radečah tako, da, bo sleherni član ljud
ske inšpekcije obiskal mesečno semi
nar najmanj 10 ur;

3. okrajna komisija se bo v letu 1950 
bolj brigala za delo ter bo tudi skli
cevala mesečne sestanke ljudskih in
špektorjev tako, da se bodo menjale iz
kušnje dela ter odstranjevale one na
pake, ki jih sedaj še delajo nekateri 
nepoučeni ljudski inšpektorji;

4. Okrajna komisija bo posvečala 
posebno pažnjo temu, da bodo s strani 
frontoveev prihajale pritožbe na ljud
sko inšpekcijo in sicer plšmčne pri
tožbe, ker le s tem bodo fobije grupe 
ljudske inšpekcije pravilen pomen 
ljudske kontrole ter istotako znale sa
me odstranjevati razne napake.

K postavljenim postavkam predlaga
nega plana bi bilo pripomniti, da je 
plan izdelan na povsem realnih mož
nostih, da je delo tisočev zavednih 
frontoveev našega okraja, da pa bo 
njegova izvedba terjala vztrajno borbo.

Redna letna skupina sindikalne
podružnice rudarsev v Zagonu

Dne 20. t. m. so bile na redni letni 
skupščini sindikalne podružnice rudar
jev v Zagorju izvedene volitve v 
upravni odbor.

Iz poročila predsednika tov. Guzej 
Edija ter iz živahne diskusije članstva 
posnamemo naslednje važne činjenice:

Sindikalna organizacija je v pretek
lem letu častno izvršila svojo nalogo 
v mobilizranju kolektiva za predčasno 
izpolnitev plana. Proizvodni plan je 
presežen za 5,2 %. K temu uspehu so 
največ pripomogli udarniki. Udamišt- 
vo se je pri rudniku precej razboho
tilo. V letu 1949 je bilo proglašenih 
883 udarnikov in 13 novatorjev in ra- 
cionalizatorjev. Torej za 207 več kakor 
v letu 1948. Ponos rudarskega kolek
tiva je 19 večkratnih udarnikov, ki de
lajo že za drugo petletka. Med njimi 
so najboljši vodje brigad Čretnik, Bur- 
keljc, Drnovšek, Stancar, Lužar in dru
gi. Med udarniki je 87 odlikovancev. 
Te in še ostale brigade, v celoti 7 bri
gad je v preteklem letu uspešno tek
movalo za boljšo storilnost delaj kar 
je imelo za posledico povečanje proiz
vodnje. Najboljši učinek je dosegla 
Lužarjeva brigada s 58,4 tone na moža 
v enem delovnem dnevu. Delovni ko
lektiv je poleg svojega rednega dela 
nakopal še 16.360 ton premoga, na 
raznih drugih delih, jamskih in zu
nanjih, pa je kolektiv dal 45.000 pro
stovoljnih ur v skupni vrednosti 
540.000 dinarjev.

Na rudniku je bilo organiziranih 14 
raznih strokovnih tečajev, v katerih 
se je strokovno usposobilo 220 delav
cev. Poleg lege je napravilo kratko
ročne tečaje in izpite 470 starejših ko
pačev, ki šie niso imeli strokovnega 
izpita. Vrednost 21 predlogov naših no
vatorjev in racionalizatorjev za razne 
izboljšave znaša 480.000 din. Najvaž
nejša izboljšava je izdelovanje modela 
za vulkan,izacijo avtomobilskih pneu- 
malik, nadalje vulkaniziranje gumija- 
s,ih delovnih čevljev. Izdelava prenos
ljivega nakladalnega traka, skrajša čas 
ookladnja za 100 %, s čimer se je 
zvišala jamska odkopna Storitev za 
7 0/». Važna je tudi preureditev kom
presorjev na ta način, da iih je orinod- 
lo 6, a 3 so ostali za rezervo. S tem je

na kaiere pa Okrajna inškepcija tudi 
po predložitvi tozadevnih zapisnikov ni 
takoj reagirala, in so se te zadeve več 
ali manj zavlekle.

Na polju iizkulture in športa se be
ležijo lepi uspehi. Od raznih vrst se 
najbolj odlikuje nogometna sekcija, ki 
se je plasirala na tekmovanje v Zvez
no ligo.

Se posebno priznnaje pa zasluži 
mladina za uspešno izpolnitev proiz
vodnega plana. V tekmovanjih in s 
prostovoljnim delom je pokazala mno
go požrtvovalnosti ter s tem dala po
budo tudi ostalemu kolektivu. Drnov
škova mladinska proizvodna brigada 
je bila že drugič proglašena za naj
boljšo jurišno proizvodno brigado v 
Sloveniji ter je v preteklem mesecu 
prejela prehodno zastavo od CK LMS

V diskusiji so se delegati dotaknili 
tudi vprašanja izboljšanja standarda na

ših upokojencev. Ta naj bi se izenačil 
z aktivnimi delavci tudi glede stano
vanja in kurjave.

Predsednik republiškega odboru sin
dikatov Slovenije tov. Piki Jože kriti- 
kuje pomanjkljivosti referatov in dis
kusije. Proglaša širšo diskusijo o vpra
šanju sektorja in tarifna vprašanja in 
tekmovanja.

V upravni odbor so izvoljeni naj
boljši delavci, ki bodo v tekočem letu 
kot sindikalni funkcionarji izboljšali 
delo sindikalne organizacije ter se za
lagali za izpolnjevanje planskih nalog.

Skupščina je osvojila sklepe za delo 
v bodočem razdobju. S skupščine so 
poslane resolucije Centralnemu odboru 
zveze sindikatov Jugoslavije, Glavne
mu odboru zveze sindikatov Slovenije 
in Centralnemu komiteju KPS v Ljub
ljani.

Ato4,r žve&e Dorcev * Tm^viiali
Dne 17. t. m. se je ob 17. uri v dvo- . i. ustvariti se mora tesno s 

rani delavskega doma vršil zbor Zve- nje med organizacijo invalidov

odpadlo 10 posluževalcev ter znaša 
dnevni prihranek na delovni sili in na 
porabi električnega toka 3120 din.

Poleg navedenih pozitivnih uspehov 
pa je treba zabeležiti tudi napake in 
nedostatke pri delu sindikalne organi
zacije. Delo grupnih poverjenikov, pod
odborov in uprave sindikalne podruž
nice je bilo pomanjkljivo. Posamezni 
funkcionarji niso izvrševali svojih 
dolžnosti. Nekateri izmed njih so imeli 
skrajno malomaren odnos do sindkal- 
nega dela, ter so s tem.izpodkopavali 
ugled sindikalne organizacije. Pri sin
dikalnem delu je bilo premalo samo- 
iniciative, čakalo se je na direktive od 
zgoraj. Tudi kulturno - prosvetno tn 
ideološko-izobraževalno delo ne zado
voljuje, kar je poleg drugega posledi
ca, da je na časopise naročenih komaj 
60 % delavstva. Rdeči kotički obstoje 
samo pri 3 obratih, pa še ti ne služijo 
svojemu namenu in so več ali manj 
zanemarjeni. Tudi zvočna aparatura ni 
bila zadostno izkoriščena. V splošnem 
je bila propaganda pomanjkljiva; ko
lektiv ni bilo dnevno seznanjen z uspe
hi tekmovanja, niso se v zadostni meri 
publicirali ‘udarniki in drugi delavci, 
ki doprinašajo žrtve k izgradnji socia
lizma. Tehniška zaščita dela je bila 
pomanjklijva. Okrajna inšpekcija dela 
je nekajkrat skupno z rudniško inšpek
cijo predlagala delovišča in ugotovila 
razne nedostatke. Tudi delavstvo samo 
je dajalo v tem pogledu svoje predlo
ge, ki pa od tehniškega vodstva niso 
bili vedno upoštevani.

Omembe vredno je, da je v letu 1949 
izkoristilo samo 55,08 % delavcev in 
nameščencev svoj redni letni oddih. 
Najmanjši odstotek oddihov je bil pri 
jamskih delavcih zaradi pomanjkanju 
delovne sile. Neupravičenih izostankov 
je bilo 0.5 % ali 4619 šihtov.

Problem preskrbe in stanovanja je 
delal upravi sindikalne podružnice 
mnogo preglavic. Delitev obleke in 
obutve se ni vršila vedno pravično, ker 
pri tem ni sodelovala cela grupa. Tudi 
delitev garantirane preskrbe ni bila 
vedno pravilna. V zadnjih mesecih je 
ljudska inšpekcija poslala bolj agilna 
ter je pri raznih pregledih v posloval
nicah in menzah ugotovila propuste.

ze borcev. I
To jo bil prvi zbor v letošnjem letu, 

sklican v smislu volitev novega uprav
nega vodstva Z. B. za mesto Trbovlje, 
iz poteka tega zbora se je opazilo, da 
vodstvo Zveze borcev za mesto Trbov
lje ni izvršilo tistega kar se je priča
kovalo, kar se je moglo sklepati iz zelo 
slabe udeležoe na zborovanju, ravno ta
ko tudi sam njegov potek ni bil lak kot 
bi moral biti v tako velikem indu- 
strjskem centru kot je mesto Trbovlje.

Po otvoritveni besedi predsednika 
tov. Debenca so se izvedle vse formal
nosti za nadaljnje delo zbora Zveze 
borcev. Referat o politični situaciji je 
podal predsednik organizacijsko poro
čilo pa tajnik tov. Filač Franc. Oba 
referata sta bila pomanjkljiva, in v 
njih ni bilo zajeto bistvo zbora Zve
ze borcev mesta Trbovlje.

Po končanih poročilih in malenkostni 
diskusiji se je prešlo k volitvam nove
ga odbora. Kandidacijska komisija je 
predlagala kandidate za nov odbor, ka
tere so navzoči z aplavzom potrdili. V 
nov odbor so izvoljeni najbolj agilni 
člani Zveze, in lo predvsem novi, tako 
da od starega odbora ni bil izvoljen 
niti eden.

Zbor Zveze borcev Za mešto Trbov
lje je sprejel tudi sledeče sklepe:

1. utrditev organizacije Z. B.
2. poživitev dela v Zvezi borcev,
3. ' posvetitev vse pežnje. kulturno- 

prosvetnemu delu,
4. posvetiti je vso pažnjo, da se bodo 

razdelile knjižice in znaki vsem čla
nom Z. B.

5. da bo novi odbor naredil ažurnost 
v administrativnem pogledu v organi

st da bodo vsi člani sledili smerni
cam novo izvoljenega odbora,

mora tesno sodelova- 
in Zve

zo borcev,
8. vsak član bo v letu 1950 opravil 

trideset prostovoljnih ur in sicer kjer 
koli bo lo mogoče,

9. za kontrolo teh udarniških ur bo 
Z. B., dodelilu udarniške legitimacije z 
rubrikami, kamor bo odgovoren član 
za delo, ki ga bo opravil prostovoljno, 
vpisal ure in svoj podpis.

10. v letošnjem letu je treba vklju
čili vse, ki še niso člani Z. B., in so 
po pravilih upravičeni, da so člani,

11. da se takoj pristopi k popravilu 
in ureditvi Rudarskega doma,

12. da se novo izvoljeni odbor se
stane 21. februarja.

Po sprejetju teh sklepov je imel zsu 
ključni govor sekretar MK KS Trbov
lje tov. Pečar Otmar. V lepih in bo
drilnih besedah je prikazal politični 
položaj, hkrati pa je omenil inform- 
birojevsko propagando, v kateri nas 
dnevno obrekujejo; istočasno se je do
taknil bližnjih volitev v zvezno skup
ščino, kjer je naša dolžnost, predvsem 
pa članov Z. B.. da so aktivni, da se 
doseče čim višji odstotek volilnih ude
ležencev v območju mesta Trbovlje, 
kjer mora biti Z. B. poleg Partije 
v prvih vrstah za ohranitev pridobi
tev velike narodnoosvobodilne vojne. 
Hkrati je kritiziral stari odbor 
in nepripravljenost odbora Z. B. za 
mesto Trbovlje. Na koncu svojega go
vora je dejal sledeče:

Dejstva govore, da se je pri nas 
zgradilo ogromno število novih tovarn, 
novih cest, novih železnic, novih sta
novanjskih hiš, bolnišnic, šol itd. Vse 
te nove zgradbe pa ne bodo koristile 
našim obrekovalcem v Moskvi, Budim
pešti ali Vašingtonu in Londonu, mar
več samo jugoslovanskim narodom, ki 
si grade lepšo in srečnejšo bodočnost.

Iz delovanja TD 
v Trbovljah

Po letošnjem občnem zboru je pri
čelo TD intenzivneje razmišljati, kako 
bi odpravilo napake, ki so doslej zavi
rale načrtno delo društva. Vseh napak 
seveda ni mogoče odpraviti hkrati, 
vendar kaže že dosedanje delo, da je 
društvo na pravi poti in da je priča
kovati že v letošnjem letu lep napre
dek.

Društvo nima svojih telovadnih pro
slav. To dejstvo predstavlja eno izmed 
najhujših ovir, ki se rešuje že od leta 
1945., ni je* pa bilo mogoče doslej za
dovoljivo rešiti. Vsi poizkusi, spraviti 
novogradnjo v tek, so se razbili ob 
nerazumevanju Projektivnega zavoda, 
kateremu so bili že ponovno predlo
ženi načrti za gradnjo novega Fizkul- 
tumega doma, zavod pa jih je redno 
zavračal kot pomanjkljive. Na pobudo 
oredsedmika MLO, ki je izjavil, da 
ne predstavlja finančno vprašanje ni- 
kake ovire za postavitev doma, je bilo 
določeno, da pojde v Ljubljano depu- 
taeija z nalogo, odstraniti vse, kar 
ovira gradnjo doma. Tako lahko upa- 
ipo, d® se bo Že s pomladjo pričel' 
delo, ki ga bo s prostovoljnim delom 
podprlo vse članstvo.

Redov Irana bo pa tudi sedenja stav
ba Telovadnega društva. MLO je po

kazal vse razumevanje za to delo, saj 
bo v to svrho prispeval 300.000 din, 
preostali znesek pa bodo prispevala 
trboveljska podjetja in sindikati.

Samo društveno delo p« trenutna 
najbolj ovirajo prostori in kurjava. 
Zaradi pomanjkanja kurjave je moralo 
društvo ustaviti za nekaj časa telo
vadne ure v telovadnici, svoje delo p» 
bo preneslo na sneg. Organiziralo bo 
»Smučarski dan«, na katerem bodo so
delovali LMS, SK »Rudar«, pionirji vseh 
trboveljskih šol, učenci strokovnih šol, 
Telovadno društvo in vsi telovadni 
aktivi. V ta namen je bil ustanovljen 
iniciativni odbor, ki bo pripravil vae 
potrebno za čim boljšo izvedbo dneva. 
Največjo težkočo za dobro izvedbo pa 
že danes predstavlja pomanjkanje 
smuči. Tudi za medsebojno tekmova
nje v v^jah na orodju, ki se bo vršilo 
v marcu, so vse predpriprave v teku.

Da bi društvo poživilo svoje vrste 
tudi v družabnem pogledu, bo pričelo 
prirejati družabne večere, kt pa botfo 
vedno združeni z vzorno telovadki© 
uro, torej koristno s prijetnim.

INnj živi našn slavna Armada, 
čuvar naše neodvisnosti in 
mirne graditve socializma 

v naši državi!
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prosve ne podružnice v HrastnikuDelo (Šimov
Naši člani pridno prebirajo pedago

ški in dnevni tisk, ki jim prinašata za 
njihovo delo prepotrebna navodila. S 
posebnim zanimanjem prebirajo članke 
svojega sindikalnega glasila »Prosvet
nega delavca«, kar izpričuje visoko šte
vilo naročnikov. List redno prejema 92 
odstotkov članov. Izbrali so si tudi 
svojega dopisnika, da bi tudi v tem 
pogledu izvršiti svojo sindikalno dolž
nost. Izbrani tovariš opravlja to nalogo 
zadovoljivo. Uredništvu lista je poslal 
že 4 dopise. Ta tovariš piše tudi v Za
savskega udarnika, kjer seznanja starše 
z delom njihovih otrok v pionirski or
ganizaciji, ker je dopisnik hkrati tudi 
poverjenik pionirske organizacije na 
šoli.

Naši člani so se vestno pripravili na 
konsultacijo. Na individualnem in 
sltupnem študiju pridobljeno znanje 
uporabljajo s pridom pri svojem po
klicnem delu. Da je to delo pravilno 
usmerjeno, in da je uspešno, nam do
kazuje mnogostranako in razgibano 
delo pionirskega odreda na šoli.

Razgibanost se kaže v povečanem za
nimanju za šolsko delo, v boljšem 
obisku, v uspešnem uveljavljanju na 
kulturnem in umetniškem polju in v 
pridnem nabiranju železa kosti In pa
pirja za našo industrijo. Ker smo o 
tem že poročali, se tukaj ne bomo spu
ščali v podrobnosti. Omenili bi še, da 
je tudi obnašanje v šolskih prostorih 
in izven njih mnogo spodobnejše. Od- 
redni in četni dežurni tovariši dosledno 
pomagajo učiteljem paziti na napake v 
vedenju in nanje svoje tovariše prija
teljsko opozarjajo. Kadar to ne zaleže, 
poučita rogovileže s primernimi bese
dami in ukrepi odredni načelnik in 
poverjenik.

Naši člani se tudi na pouk marljivo 
pripravljajo. Začetek leta smo skrbno 
sestavili učne načrte, ki jih je tovariš 
šolski upravitelj natančno pregledal in 
nas na pomanjkljivosti tovariško opo
zoril. za kar smo mu hvaležni. Tudi 
na posamezne učne ure se pridno pri
pravljamo, saj vemo, da zavisi od tega 
velik del našega uspeha v šoli. Naši 
predmetni učitelji se poleg tega trudijo 
s pripravljanjem potrebnih skic, ki jih 
potem z učenci izgotavljajo, kar jim 
omogoča širjenje znanja z aktivnim 
delom. Pri vsem tem pa še pridno ho-

spitirajo in študirajo strokovna dela, 
ki jim jih nudi lastna učiteljska knjiž
nica. Študirajo tudi na višji pedagoški 
šoli in redno opravljajo izpite.

Omenjeni ukrepi za izboljšanje šol
skega dela bi pa bili pomanjkljivi, če 
bi ga naši člani ne navezovali na aktu 
ulne probleme učenčevega okolja. V ta 
namen se udeležujemo zborovanj in 
sestankov množičnih organizacij, kjer 
se seznanjamo s temi problemi. Tova
rišica Mikuševa članica izvršilnega kra- 
ievnega odbora, pa skrbi za tesno po
vezavo z organi ljudske oblasti.

V preteklem šolskem letu smo se pri 
našem vzgojnem delu posluževali tudi 
mladinskega filma. Filme so si učenci 
ogledali pod našim nadzorstvom. Na 
šoli imamo tudi radio in bi lahko od 
časa do časa poslušali oddaje za. pio
nirje a se oddaje slišijo pri nas tako 
slabo, da skoraj ne pridejo v poštev.

Na naših roditeljskih zborih smo le
tos tudi starše razgibali. S posebnim 
zanimanjem poslušajo poročilo o našem 
vzgojnem in učnem delu in se pri de
bati pridno oglašajo. Učeni referati o

V soboto so imeli v cementarni po
novno proglasitev udarnikov. V okus
no okrašeni sindikalni sobi se je zbra
lo k proglasitvi skupno 21 udarnikov 
ter zastopniki sindikata, Partije in 
uprave cementarne. Proglasitev je od
prl predsednik sindikalne podružnice, 
ki je v svojem govoru poudaril, da so 
take slavnosti bile še pred letom dni 
v cementarni redke ker se ni pola
galo zadosti pažnje na naše najboljše 
delavce, t. j. tiste, ki največ doprina- 
šajo za izgraditev socializma v naši 
državi. Ves kolektiv je bil v preteklem 
letu enoten in trden v prizadevanju 
za dosego plani--. Nihče iz vrst kolek
tiva se ni strašil kakršnih koli ovir. 
Misel: vse v korist skupnosti, vse za 
plan. je tako zasidrana v našem ko
lektivu. da se je ves do zadnjega boril 
za dosego plana Na čelu teh borcev 
za plan so bili tovariši, ki jih danes 
proglašamo za udarnike. — Nato je 
spregovoril in čestital udarnikom tov. 
direktor In omenil med drugim, da v

pedagoških vprašanjih jim ne sežejo do 
srca, ker jih težko razumevajo.

Svoje dolžnosti opravljajo naši člani 
redno in vestno kljub polni zaposlitvi 
na matični šoli, kjer so trije razredi 
brez lastnih razrednikov, in na šoli za 
učence v gospodarstvu. Njihova po
vprečna zaposlitev znaša na ta način 
33 ur na teden, kar je mnogo, če ra
čunamo, da je za naše delo potrebna 
.krbna domača priprava, če hočemo, 
da bo delo uspešno. Zlasti velja to za 
naše predmetne učitelje v višjih raz
redih sedemletne šole, ki se morajo 
zaradi pomanjkanja knjig in učil boriti 
še z večjimi težkočami. Zato je, mislim, 
prav če poudarimo, da ti učitelji do
datek k plači, ki ga prejemajo, tudi za
služijo.

Iz navedenega se vidi, kako mnogo- 
stransko in važno je delo prosvetnega 
delavca, ki v šoli vzgaja mladi rod in 
ga pripravlja za življenje. Iz njega 
skuša napraviti ljudi, ki bodo živeli in 
delali za napredek socialistične domo
vine. In ki bodo ta napredek znali tudi 
varovati pred sovražniki.

Hrastnik, 14. febr. 1950.

naši tovarni ni lahko postati udarnik, 
ker so dela pri nas, posebno v kamno
lomih, pod izredno težkimi pogoji, zla
sti ob slabem vremenu. Dotaknil se 
je vprašanja dosege plana v preteklem 
letu ln ugotovil, da ni bila krivda ko
lektiva če plan ni bil dosežen: bili so 
objektivni razlogi. Vsak član kolektiva 
ve ln priznava te razloge, vendar pa 
ni v njegovi moči da bi jih odstranil. 
Gonja informbiroja ni vplivala na ko
lektiv, nasprotno, kolektiv se je še 
tesneje povezal in daje s svojim oo- 
žrtvovalnim delom odločen odgovor 
vsem obrekovalcem. Spregovorili so 
tudi posamezni udarniki; med njimi je 
tov. Stoklas dejal, da bodo udarniki 
tudi v prihodnje storili vse, da bo 
kolektiv cementarne plan dosegel. Po 
govorih in razdelitvi Izkaznic se je 
vršila prijateljska prosta zabava. Pro
glašenih je bilo skupno 21 udarnikov, 
in sicer: 6 prvič, 10 drugič, 2 četrtič, 
2 šestič in 1 8 kratni udarnik.

Tečaj za poverjenike pr 
i krajevnih ljudskih od
borih v okraju Trbovlje

V Zagorju se vršijo tečaji za pover
jenike pri krajevnih ljudskih odborih 
v okraju Trbovlje. Do sedaj so dovr
šili tečaj poverjeniki za kmetijstvo, po
verjeniki za delo in poverjeniki za 
trgovino in preskrbo. Teh treh tečajev 
se je udeležilo 52 tečajnikov. Uspehi 
tečajnikov so prav dobri. Z udeležbo 
pri tečajih so se najbolj izkazali KL.O 
Zagorje, Jagnjenica, Gabersko in Pod- 
kum, medtem ko sta KLO Radeče in 
KLO Izlake med najslabšimi, ker nista 
smatrala za potrebno, da pošljeta svoje 
poverjenike v ta tečaj. — Tečajniki so 
se najbolj zanimali za teme: sociali
stična preobrazba našega kmetijstva, 
kompetenca odbornikov in poverjeni
kov KLO. Do 15. aprila se bodo še do
vršili tečaji za lokalno gospodarstvo, 
za finance, za kulturo in prosveto ter 
tečaj za predsednike in tajnike KLO
I. tipa.

Tečaji so nam porok, da bodo odbor
niki in poverjeniki krajevnih ljudskih 
odborov brezhibno izvrševali svoje 
funkcije.

Končan popis irtev IVO 
v Zagorju in okolici

Dne 12. t. m. je bil končan popis 
žrtev NOV v Zagorju in okolici. S to 
akcijo se je ugotovilo, da živi mnogo 
svojcev žrtev NOV v slabih socialnih 
prilikah. Krajevne zveze borcev NOV 
v nekaterih krajih niso izpolnile ob
veznosti, ki jih imajo do svojcev pad
lih tovarišev, niso se dovolj pobrigale 
za njihovo materialno stanje. To sta
nje se bo sedaj popravilo. Tudi sam 
popis ni bil končan v roku, ki si ga 
je zadala Okrajna zveza borcev NOV. 
V nekaterih krajih se za to akcijo niso 
dovolj zavzele krajevne množične or
ganizacije in prepuščale so vise delo 
krajevni Zvezi borcev, v drugih kra
jih so pa krajevne Zveze borcev bile 
pasivne in j© vse delo obremenjevalo 
ostale masovne organizacije. — Pri 
popisu je zbranega tudi precej zgo- 
devinskega materiala iz narodno
osvobodilne vojne. Vzporedno s popi
som žrtev NOV se je vršil tudi vpis 
novih članov v Zvezo borcev NOV. V 
glavnem je bil uopeh te akcije zado
voljiv.

Proglas te« udarnikov v cementarni

Turnir noge metale« SSD Rudarja
na ozemlju STO

Člani nogometnega društva »Rudar«, 
ki je poznano kot eno izmed najbolj
ših, so častno zastopali naš delovni 
kolektiv ne samo kot dobri rudarski 
delavci, marveč tudi kot dobri fizkui- 
turniki, kar dokazujejo doseženi uspe
hi. Sprejem naših nogometašev na 
ozemlju STO je bil prisrčen In tova
riški, zlasti s strani tamošnje sindi
kalne organizacije, ki je šla »Rudar
ju« v vsakem pogledu na roko. Bil je 
res lep sprejem.

Bili smo že pet dni na turneji, ven
dar zaradi hude burje nismo mogli 
odigrati niti ene tekme. Ta čas smo 
izkoristili za tri sistematične treninge 
ki so nam koristili, kar se je opazilo 
zlasti pri prvi nogometni tekmi, ki 
smo jo odigrali s prvakom STO »Pi
ranom«. Premagali smo ga z lahkoto 
3.1. Da prvak STO ni bil premagan 
huje, se je zahvaliti izvrstni igri zna
nega vratarja bivše »Ponziane«, tova
riša Segale, ki je nastopil kot gost 
Firane. Naše moštvo je na tej tekmi 
pokazalo, da zna igrati, kadar prilike 
to terjajo. Vsi igralci so dali vse od 
sebe. U3peh nd izostal. Posebno pa 
moramo pohvaliti naš dober napad. 
Napadalna petorica Hudalin, Florjane, 
Koncilja, Klančišar in Opresnik, se je 
med seboj kosala, kdo bo igral bolje. 
Bilo jih je užitek gledati, kako se med 
seboj z žogo preigravajo in kako iz 
vsake pozicije streljajo na nasprotni 
gol. Naše moštvo si je s svojo igro 
pridobilo simpatije navzoče publike, 
zlasti pa naše slavne, herojske Ar- 
mije, ki je prišla na tekmo, da bodri

naše moštvo. — Vendar se je na tej 
tekmi zgodilo nekaj nepričakovanega: 
v drugem polčasu, 13 minut pred za
ključkom tekme, je pri stanju 3:1 za 
naše moštvo, kjer so bili naši igralci 
v stalni premoči in je v solo akciji 
dal gol tov. Florjane, moštvo Pirana 
kratkomalo zapustilo s sodnikom na 
čelu igrišče. — Ta nešportna gesta 
igralcev Pirana ter sodnika ne dela 
časti današnji fizkulturi. Nešportni 
korak »Pirana« je napravil na navzo
čo publiko skrajno slab vtis; občin
stvo je poražence izžvižgalo.

Gole so dali Klančišar, Opresnik in 
Florjane. Gledalcev je bilo okoli 1000. 
Sodnik slab, brez avtoritete. Ocena 
naših igralcev: Tauš 3, Černe 4, But- 
kovec 4, Sorel 4, Kos 3, Blatnik 4, 
Hudarin 5, Florjane 5, Koncilja 4 
Klančišar 4, Opresnik 5. — To tekmo 
so odigrali v Sv. Luciji pri Portorožu

25. januarja smo imeli v Isoli kot 
nasprotnika prav dobro in ostro mo
štvo »Arigoni«, ki je nastopilo ojačeno 
s tremi igralci iz tržaške »Edere« in 
z bivšim igralcem tržaške »Fcnziane« 
tov. Benvenutijem; pripomniti je, da 
ie pri italijanskih društvih navada, da 
se ob nogometnih srečanjih moštva 
okrepijo z igralci drugih klubov.

2e sam naš prihod na igrišče nam 
ni dal mnogo upanja na uspeh; igri
šče je 90 m dolgo ln komaj 40 m 
široko. Ze iz tega razloga nismo imeli 
izgledov, da bi naše moštvo zmoglo 
nastopiti s tako uspešno igro kot proti 
»Piranu«. Pričetek igre je dal slutiti, 
da se bo vodila živa in ostra igrat V

teku 7 minut in to po krivdi naše 
obrambe, smo dobili prvi gol, dve mi
nuti kasneje pa je bil Opresnik grobo 
zrušen v kazenskem prostoru. Sodnik 
je bil primoran, da prisodi enajstme
trovko, s katero je Klančišar zabil si
guren gol. Igra je postala vedno bolj 
odprta; naenkrat nastane pred našim 
golom gneča: povsem nepričakovano 
se žoga zaplete med noge Kosa in 
Tauša II, ter naš Kos po nerod
nosti zabije sebi avtogol. Ta nesreča 
pa naših igralcev ni zmedla v napadu. 
Opresnik da v soloakciji lep in ne 
ubranljiv izemačevalni gol. Od tega 
trenutka je naše moštvo v toliko na 
boljšem, da se vsak moment priča

kuje, kdaj bo padel za naše moštvo 
naslednji gol. Hudarin je z uspešnim 
drilingom z lahkoto preigral nasprot
ne igralce —- ko pa je prišel 8 metrov 
pred vrata, ga nasprotni igralec za
ustavi z roko. Vsi, ki smo bili na 
igrišču, smo pričakovali, da bo sodnik 
z vso upravičenostjo prisodil enajst
metrovko, vendar sodnik na splošno 
iznenadenje ni hotel žvižgati, kakor 
fla se ni nič zgodilo. V tem trenutku 
so naši igralci pokazali visoko zavest 
in disciplino. Publika jih je s ploska
njem pozdravljala; namesto da mi vo
dimo z rezultatom 3:2, so domačini Iz 
povsem nepričakovane pRurcHe zabili 
tretji gol.
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«... in petletka naša teče...!«
Odpirajo se novi rudniki, nastajajo 

nove tovarne, nove elektrarne, grade 
se hidrocentrale, odkrivajo se nova na- 
ftina polja, grade se kombinati, veli- 
kani industrije naše nove socialistične 
stvarnosti. Naši delavci, tehniki, inže
nirji in znanstveniki, eni s svojimi ro
kami, drugi s svojo organizacijsko spo
sobnostjo, tretji s svojim znanjem vla
gajo vse, da bi izvršili velike naloge 
naše petletke — izgraditve našega so
cializma — ki nam ga je začrtala naša 
slavna komunistična Partija pod vod
stvom maršala Tita.

Izvršujejo jih neglede na tisoč in ti
soč zaprek, zastraševanja gospodarske 
blokade in diskriminacije s strani in- 
formbirojevskega vzhoda ter kapitali
stičnega zahoda. Deset in deset tisoči 
novih delovnih moči veča zbor onih, 
ki s svojim, dosedaj še nevidnim delom 
daje vse svoje sile za dosego lepše 
bodočnosti, veličine in časti svoje do
movine.

Udarniki, novatorji in racionalizator- 
}i uvajajo nove načine dela, zboljšava- 
jo način dela, uvajajo nove organizacij' 
ske metode in mehanizacijo delovnih 
procesov, vse za doseganje večje storil
nosti dela, znižanje proizvodnih Stro
jinov ter povišanje življenjskega in 
kulturnega standarda delovnega člove
ka. Odkrivajo se dosedaj neslutene re
zerve delovne moči,

To pa je ono, kar je neobhodno po
trebno če hočemo še nadalje zmago
vati vse naloge, ki se postavljajo pred 
nos vse. Rezerva strokovnega vodečega 
kadra, zlasti še srednjega strokovnega 
kadra je ono, za kar moramo nujno 
poskrbeti. Današnji načini dela, nove 
organizacijske oblike dela, pospešena 
mehanizacija delovnih procesov terjajo 
novega tehnika, oboroženega s strokov
nim znanjem, in nov socialistični način 
dela, nov odnos do dela, novega socia
lističnega človeka, ki sta mu delo in 
ljubezen do domovine glavno in osnov
no vodilo v življenju.

To pa postavlja pred našo delovno 
mladino nalogo, da se posveti učenju 
im strokovni izobrazbi. Mladina bo 
ona, ki bo stopila na mesto odsluženih 
starejših strokovnjakov. Ona bo zama
šila vrzel pomanjkanja strokovnega 
kadtra. Ona bo s svojim umskim in 
strokovnim znanjem ter socialistično 
predanostjo popeljala našo domovino v 
lepšo in srečnejšo bodočnost. Zlasti de
lavska mladina, ki prinaša s seboj v 
učenje že delovne izkušnje, je prva po
klicana za to nalogo. Mladi udarniki, 
inovatorji in raciomalizatorji naj v prvi 
vrsti sledijo pozivu in brigi naše Par
tije in državnega vodstva, ki je tudi 
tukaj pokazalo pot, po kateri nam je

SKUD v Zagorju 
je začel delati

Delo sindikalnega kulturno-umetni- 
škega društva — Vesna v Zagorju se 
je zadnje čase precej razgibalo. Po več 
ko pol letni pasivnosti dramskega od
seka opažamo sedaj pri posameznih 
članih te sekcij« več gibčnosti in sa- 
molniciative. Odsek je pred kratkim 
dal Nušičevo komedijo — sumljiva 
oseba. Igra je dobro uspela, igralci so 
dobili pravi pojem o gnilobi stare Ju
goslavije. Dramska sekcija bo v krat
kem dala na oder še eno igro. Za sto- 
petdeset letnico rojstva Franca Pre
šerna je SKUD dal več prireditev. Dne 
8. t. m. smo imeli zelo dobro obiskano 
kulturno prireditev z bogatim spore
dom. O življenju Prešerna in o njego
vem pomenu kot pesnika je v odličnem 
releratu spregovoril prof. Žnidar. Dne 
16. t. m. je sledil literarni večer, v so
boto dne 18. t. m. smo pa imeli kon
cert, pri katerem so sodelovali člani 
ljubljanske opere. Udeležba na teh pri
reditvah je pokazala, da ima naš de
lovni človek mnogo smisla in razume
vanja za umetnost, da rad obiskuje 
Prireditve, ki mu nudijo duševnega 
'užitka po napornem dnevnem delu. 
Upamo, da bo SKUD odslej redno skr
bel za umetniški užitek našega delov
nega kolektiva.

hoditi. S ponosom lahko trdimo, da je 
ni države, v kateri bi se posvečala 
večja skrb in dala na razpolago večja 
sredstva za dviganje prosvete, za dvi
ganje šolstva in jtrokovne izobrazbe 
delovnega ljudstva im delovne mladine, 
kot pri nas.

Tudi Trbovlje se ponaša s tem, da 
mu je partijsko in državno vodstvo 
dalo priliko in nalogo v zvezi s petlet
nim načrtom vzgajati in usposabljati 
svojo delovno mladino za bodoče stro
kovne in upravne voditelje. V Trbov
ljah že deluje Delavski tehnikum s 
svojimi oddelki za rudarsko, kovinar
sko in električno stroko, kjer se delav
ska mladina usposablja za poklic prvih 
12 rudarskih tehnikov.

Uredba o delavskih tehnikumih do
loča:

Šolanje v delavskih tehnikumih traja 
tri leta. Fred vpisom delajo kandidati 
sprejemni izpit po učnem programu, ki 
je predpisan za šole splošne izobrazbe 
delavcev.

Sprejemnega izpita ni treba delati 
kandidatom, ki imajo nižjo gimnazijo, 
sedemletko z nižjim tečajnim izpitom, 
šolo s splošno izobrazbo delavcev z za
ključnim izpitom ali kako drugo, njim 
enako šolo.

Za kandidate, ki ne napravijo spre
jemnega izpita, a ne morejo obiskovati 
šole za splošno izobrazbo delavcev, 
ustanovi Tehnikum pripravljalni tečaj 
za izpopolnitev izobrazbe teh kandida
tov. Tečaj ima dva dela: v prvem delu 
se obdela program prvega leta, v dru
gem delu pa program drugega leta 
šole za splošno izobrazbo delavcev. Ob 
koncu tečaja delajo kandidati zaključ
ni izpit. Kandidatu, ki ta izpit napra
vi, ni potreben sprejemni izpit za vpis 
v tehnikum.

Zvezno ministrstvo za trgovino in 
preskrbo je sporazumno z Zveznim mi
nistrstvom za delo in Komitetom za 
zaščito narodnega zdravja odredilo ko
ličino dodatkov živil za prvih 6 me
secev doječim materam, ki so v garan
tirani preskrbi. Te matere bodo pre
jemale od 1. marca t. L naprej — 
poleg živil iz zvezne preskrbe — še 
živila iz republiške preskrbe in sicer:

»/* litra mleka dnevno,
600 g surov, masla mesečno,
3000 g svežega mesa mesečno,
15 jajc mesečino,
300 g sira mesečno.
Ministrstvo za trgovino in preskrbo 

LRS more namesto naštetih živil pred
pisati druga živila, ki pa svoji sestavi 
in količini utrezajo hranljivosti zgoraj 
navedenim živilom. Tako bo res vsaki 
materi pri obilni hrani omogočeno do
jenje svojega otroka do 6. meseca.

Ta živila bodo prejemale doječe ma
tere mesečno na posebne potrošniške 
nkaznice MD za živila. Dodatno po- 
trošmiške nakaznice MD bodo izdajali 
doječim materam krajevni odnosno ra
jonski ljudski odbori takoj ob otroko
vem rojstvu ob predložitvi potrdila o 
rojstvu otroka, za nadaljnji mesec pa 
proti vsakokratnemu potrdilu o doje
nju otrok. Za vse to pa ni potrebno 
nič drugega, kakor da gre mati z 
dojenčkom enkrat mesečno v posveto
valnico, kjer pa le-te ni, k drugemu 
uradnemu zdravniku, ki ji na podlago

Nekaj o varčevanju!
Vsem je še dobro znano, da se pri 

upravah vsakega večjega podjetja na
haja industrijska hranilna blagajna, 
ki je predvsem namenjena, da nudi 
delovnemu človeku to, kar do danes 
še ni nudila nobena hranilnica. Te 
hranilne blagajne so velik pripomoček 
vsem, ki potujejo na svoj redni letni 
dopust, in jim ni treba skrbeti, koliko 
denarja bi vzeli s seboj, in računati, 
koliko ga bodo potrobili ali smeli po
rabiti do konca svojega dopusta. Vsak 
ima v svoji knjižici naložen denar,

Kandidati, ki imajo šolo za gospo
darske učence, nižjo industrijsko šolo' 
ali katero drugo njima enako šolo, se 
lahko vpišejo v drugi del pripravljal
nega tečaja, če napravijo izpit, ki je 
predpisan za prvo leto šole s splošno 
izobrazbo delavcev.

Učenci tehnikuma prejemajo meseč
no štipendijo. Poleg tega v predpisanih 
dnevih praktičnega dela na deloviščih 
tudi ustrezajočo plačo njihove grupe. 
Gojenci tehnikuma so nastanjeni v in
ternatu. Na tehnikumu skrbi za pra
vilnost delovnih in prehrambenih od
nosov in druge preskrbe sindikalni 
pododbor, za kulturno in politično 
vzgojo pa mladinska organizacija, ki 
v sodelovanju z direkcijo tehnikuma 
ureja vsa nastala vprašanja tehni
kuma.

Delavski tehnikum v Trbovljah ima 
predavateljski zbor, ki je v strokovnem 
in pedagoškem merilu na višku po
stavljenih nalog, zakar pričajo dose
danji uspehi tega tehnikuma.

Glede na vse zgoraj navedeno vabi 
delavski tehnikum delavsko mladino 
in delavce k vpisu v pripravljalni te
čaj, ki se bo začel ob začtku marca t.
1. Vsi interesenti naj se javijo glede 
vpisa pri svojih obratovodisitvih, ki bo
do prijave dostavila direkciji tehniku
ma. Delavski tehnikum poziva vse 
obrate vseh industrijskih podjetij za
savskih industrij, da v Interesu čim 
številnejšega vpisa vplivajo na svoje 
delavstvo za vpis na tehnikum, da bo
mo tudi v tem pogledu odgovorili na
logam naše petletke, in to eni najvaž
nejših nalog, da bo dobila industrija 
ono števio srednjega tehničnega ka
dra, ki bo omogočilo pravilen prehod 
Iz prve v drugo petletko.

tega, da pred njem odbrizga ali podoji 
svojega otroka, izda potrdilo, ki velja 
za naslednji mesec. V posvetovalnici 
pa dobi mati vse druge nasvete v po
gledu svojega dojenčka, kakor tudi do
datke Mednarodnega dečjega fonda: 
ribje olje in tekstil.

Izgovor matere, da ne more dojiti 
svojega otroka, ako je 8 ur zaposle
na, ne drži. Mati, ki se je vključila v 
proizvodnjo, lahko doji svojega otroka 
polno, to je 5 krat na dan, bodisi da 
ima otroka v jaslih ali doma (glej 
uredbo Urad. 1. FLRJ št. 88 od 19. okt. 
1949). Ta uredba se nanaša na varstvo 
nosečih žen in doječih mater v delov
nem razmerju). Priporoča se dojenje na 
4 ure, prednost tega je, da je dojenček 
potem lačen, da pije intenzivnejše in 
da je produkcija mlečnih žlez avtoma
tično povečana. Ce pa mati vsled od
daljenosti ali kateregakoli drugega 
vzroka otroka ne bi mogla podojiti v 
službenem času, naj bi bil ta obrok iz 
kravjega mleka na primer ob 10.30, 
do&imi naj bi ob 6.30, 14.30, 18.30 event. 
22.30 bil otrok hranjen pri prsih.

Ce doječa mati v delovnem razmerju 
ne more izkoristiti svoje pravice in 
prekiniti dela zaradi dojenja otroka, 
predvideva zgpraj navedena uredba 
skrajšani delovni čas, ki traja 4 ure 
in to v eni izmenjavi.

Matere, dojite svoje otroke, ker s 
tem koristite njim, sebi prištedite čas 
in pot, ker boste imele zdrave in lepe 
otroke.

za katerega jamči Narodna banka, to 
se pravi: popolno jamstvo in odgovor
nost nosi zanj država. Hranilne vloge 
izplačujejo vse banke in pošte, hranil- 
no-kreditni odseki zadrug in hranilne 
blagajne pri podjetjih in ustanovah.

Kot začetna vloga se lahko vpiše 
znesek od 20 diin navzgor. Pri vtsaki 
podružnici Narodne banke, pošli in 
hranilni blagajni dobiš splošno hra
nilno knjižico, ki jo lahko uporabljaš 
za vplačila ali izplačila v celi državi. 
Po splošni hranilna knjžicl lahko dvi
gaš dnevno:

pri podružnicah Narodne banke in

hranilni blagajni našega rudnika 0000 
dinarjev, pri pošti 1000 din, a pri cen
trali Narodne banke in poštah izven 
domačega območja pa po 10.000 din 
in tudi neomejen znesek. Vse vloge 
prinašajo 5% obresti letno. Hranilno 
vioge so proste vseh taks in davščin, 
tudi davka na dediščine, vse vloge 
pa so tajne in nedotakljive. 2e samo 
s tem, da vlagaš svoje prihranke na 
hranilne knjižice, krepiš kupno moč 
našega dinarja in s tem tudi svojo. 
Dolžnost vsakega poštenega državljana 
je, da ima hranilno knjižico, s katero, 
čeprav z malimi vlogami, pomaga dr
žavi, ker dajo tudi ti mali zneski mi
lijonske vsoie za izgradnjo socializma.

Dolžnost vsakogar, ki ima že hranil
no knjižico, je, da seznani s koristnost
jo in prednostjo te knjižice tudi svoje 
tovariše v podjetju, prijatelje itd., ta
ko da bo denarno varčevanje postalo 
poznano vsemu delovnemu ljudstvu in 
dobilo res pravi socialistični značaj, 
kakršnega mora imeti v naši državi.

Zato tovariši in tovarišice, varčujte 
danes za jutrišnje potrebe: naj ne bo 
nikogar, ki ne bi imel hranilne knji
žice!

Tekmovanje 
v orodni telovadbi

Odsek za vaje na orodju pri Telo
vadni zvezi Slovenije je v namenu, 
da dvigne predvsem pri mladini zar 
nimanje za vaje na orodjiu, razpisal 
četveroboj v vajah na orrodju med 
mladinci in mladinkami iz Ljubljane, 
Maribora, Celja ln okraja Trbovlje. 
Tekmovanje se bo vršilo v vsakem 
teh mest, prvo srečanje pa bo v so
boto 25. febr. 1950 ob 18. uri v Fiz- 
kuKumem domu v Hrastniku. Nasto
pilo bo 40 najboljših mladincev in 
mladink Slovenije z vajami na drogu, 
bradlji, gredi ln v par te ml gimna
stiki. Na to zanimivo tekmovanje, na 
katerem bodo sodelovali tudi telovadi- 
ci in telovadke, ki se pripravljajo za 
mednarodno tekmo v Baslu, opozar
jamo vse, ki ljubijo orodno telovodfoo 
in se zanimajo za napredek naše mla
dine na področju fizknlture.

V Cementarni tekmujejo 
za hitrejšo izgotovite v 

letnega popravila'
Prejšnji teden je cementarna šla t 

letni remont. Termin je bil določen 
po dobrem premisleku s strani tehnič
nega vodstva. Plan popravil je bil po
stavljen že pred časom. K posvetova
nju so bili poleg vodstva pritegnjeni 
tudi mojstri in pazniki. Bilo je na
tančno izračunano, koliko je potrebno 
materiala, energije, delovne sile in de
lovnih ur. Za izvršitev diela je bilo po
stavljeno 17 brigad, ki štejejo skupno 
okrog 80 brigadirjev. Z vsemi temi se 
je izvršil masovni sestanek, na kate
rem so se brigadirji sezamili podrobno 
s planom remonta. Vsak posamezni 
brigadir ve, kaj je njegovo delo, in v 
kolikem času ga mora izvršiti. V po
drobni diskusiji so se posamezne bri
gade obvezale, da bodo izpolnile za
dane naloge pred rokom. Uprava ce
mentarne je pri tej priliki razpisala 
nagrade za najboljšega vodjo brigade 
in 5 nagrad za najboljše brigade. Na
grade so v glavnem tekstilije in čevlji.

Tekmovanje poteka v znamenju bor
be med posameznimi brigadami. Velika 
tabla na dvorišču tovarne sproti kaže 
uspehe posameznih brigad. Po oddaj
niku se ob južind in na koncu dela jav
ljajo uspehi brigad, graja In hvali 
njih delo. Vodje brigad so pošteno za
vihali rokave, ker pogoji v tekmovanju 
niso lahki: saj obsegajo poleg točk 
strokovnega dela tudi delovno discip
lino in političen študij. Tako na primer 
izgubi vsa brigada pravice do nagrade, 
če tudi je strokovno najboljša, če 1« 
eden brigadir v času tekmovanja ne- 
opravčeno izostane, ali pa če se ne 
udeleži političnega študija.

Prepričani smo, da uspeh tega tek
movanja ne bo izostal in bomo o izidu 
še poročali.

Irndska oblast skrbi za svo narašča
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Plan cepi enia proti daviti 
ta okra« Trboviie za teto 1951$

Starši! Ob času, ki je naveden na 
vašem pismenem vabilu, in razen tega 
še na spodnjem razporedu, prinesite 
svoje otroke, da vam jih zdravnik ob
varuje pred obolenjem za davico. Od 
vas je odvisno, v koliko bo letos da
viva še gospodarila nad vašimi otroci.

Pismena vabila, ki ste jih dobili,

Tudi v Loki pri Zidanem 
mostu imajo vaški 
izobraževalni tečaj

Tečajniki in predavatelji v Loki 
smo brati poročilo »Kako potekajo 
izobraževalni tečaji v trboveljskem 
okraju?« v 3. številki Zasavskega 
udarnika, toda nikjer nismo zasledili 
niti besedice o našem tečaju. Mogoče 
je glavna napaka pač v tem, da smo 
prezgodaj začeli s tečajem, ali pa za
to, ker nismo vključili v tečaj raznih 
umetniških skupin in podobno. Smo 
pač tega mišljenja, da je nemogoče 
v par mesecih ali celo v dveh kot 
ponekod, izvežbati folklorno ali druge 
skupine, za kar je potrebno vsekakor 
več časa. V ostalem je pa tudi učni 
program zelo obsežen, a tečajniki in 
predavatelji, so pa vsi polno zaposle
ni. Želeli bi samo, da dajo poročila 
vsem tečajem v okraju priznanje za 
delo.

Sedaj pa nekaj besed o našem te
čaju: Delamo že od 15. nov. 1949. ti
ho, skromno, a vztrajno. Prvi mesec 
nas je bilo 28, decembra 39, a januar 
smo zaključili že s 57 tečajniki, če
ravno je med njimi tudi nekaj sezon- 
gfeih obiskovalcev.

Naš grafikon o obisku po množičnih 
organizacijah kaže nadalje, da so 
tečajniki dosedaj opravili 1416 ur, ali 
posamezno po množičnih organizacijah:

1. LMS Loka — 17 tečajnikov(ic), 
580 ur.

Ktnemaiogroft
KINO »TRIGLAV« ZAGORJE

predvaja
petek 24. febr.
sobota 25. febr ob 5. in 7. zvečer 
nedelja 26. febr. ob 3., 5. in 7. zvečer 

Jugoslovanski film 
»ZASTAVA«

Sreda L marca
četrtek 2. marca ob 5. in 7. zvečer 

sovjetski film
»ZA SREČO TISTIH, KI SO 

NA MORJI!«

prinesite seboj, da vam bo zdravnik 
potrdil, da je bil otrok res' cepljen. To 
potrdilo boste potem shranili in ga 
predložili pri vpisu otroka v šolo.

Prihajajte z otroki natančno ob na
povedanem času, ker mora zdravnik 
takoj po končanem cepljenju že naprej 
v sosednji kraj.

2. AFZ Loka — 21 tečajnic 504 ure.
3. LMS Račiča — 7 tečajnikov(ic), 

188 ur.
4. OF Loka — 5 tečajnikov 88 ur.
5. AFZ Račiča — 7 tečajnic 56 ur.
Drugi grafikon pa daje pregled

obiska po zaposlitvi:
L Dom onemoglih Loka 12 tečajnic 

544 ur.
2. Ostali Loka—Račiča — 14 tečaj

nic 244 ur.
3. KOZ — Loka — 8 tečajnikov 

232 ur.
4. Gospodinje Loka—Račiča 16 te

čajnic 196 ur.
5. KLO Breg — Loka — 3 tečajniki 

120 ur.
6. Rud. ekon. Loka — 4 tečajniki 

80 ur.
Ze ti podatki kažejo, da je uspeh 

najboljši lam, kjer so se množične or
ganizacije bolj pozanimale za tečaj, 
kakor tudi ustanove. Vse priznanje za 
tečaj je treba dati, tov. Žagarjevi, ki 
deluje kot predavateljica in tečajnica, 
kot upravnica »Doma onemoglih« pa 
skrbi, da se njihove uslužbenke in 
celo 2 oskrbovanki redno udeležujejo 
tečaja. Slaba je udeležba mladine iz 
Račiče, kjer je še nekaj mladink, ki 
bi jim bil tečaj nujno potreben. Ne
katere mladinke in gospodinje iz Lo
ke zaslužijo vso pohvalo in priznanje 
za lepo udeležbo na tečaju. Slab 
zgled v udeležbi na tečaju dajeta tov. 
sekretarja aktivov LMS Loke in. Ra
čiče; njuno zadržanje ne more služiti 
prepričevanju mladine o potrebi izo
brazbe za zgraditev socializma na 
vasi.

Loka, 6. februarja 1930.

PREKLIC
Tovariš Kovač Alojz, stanujoč To

plice št. 130, zaposlen pri rudniku rja
vega premoga Zagorje, obrat Kotre- 
dež, preklicujem žalitve, ki sem jih 
izrekel 15. febr 1950 zvečer v čakal
nici obrata proti tovarišu nadpazniku 
Jelenu Francu. Bil sem v vinjenem 
stanju in obžalujem žalitve. — Tov. 
nadpazniku Jelenu Francu se zahva
ljujem, da je odstopil od tožbe.

PLANINSKO PREDAVANJE 
v Trbovljah

Planinsko društvo Trbovlje je pri
redilo v četrtek 16. t. m. zvečer v 
Delavskem domu predavanje s s k (op
tičnimi slikami. Naslov predavanja je 
bil »Domače gore v rsliki in besedi«, 
predaval pa je vsem dobro znani 
pionir trboveljskega planinstva tova
riš Beg Ante iz Ljubljane. — Preda
vatelj je s svojimi barvnimi diapozi
tivi Julijskih Alp in zaščitene alpske 
flore ter v poljudnem opisovanju 
svojih doživljajev v okolici Triglava 
marsikoga vnel za živahnejše udej
stvovanje v planinah, kjer se človek 
•sprosti, razgleda, naužije svežega pla
ninskega zraka, naveseli in naposled 
zadovoljen vrne v dolino.

Obisk predavanja je bil zadovoljiv, 
priporočljivo bi pa bilo. da se podob 
nih predavanj udeleži čimveč prija
teljev planin, že z ozirom na to, ker 
so predavanja v Trbovljah redka. 
Tov. Begu smo za njegovo predavanje 
hvaležni. L. T.

Zasavski ocvirke
V Zagorju že celo zimo primanjkuje 

kisle vode. Ali so usahnili izvirki ali 
kaj naj bi bil vzrok temu pomanj
kanju? Hudobni jeziki trde. da se for- 
sira v Zagorju prodaja »šabese«, ker 
je ta lokalni proizvod. Radovedni smo 
kako je v tem pogledu v ostalih re
virjih.

Pripomba iz Trbovelj; Ne dosti dru
gače; tudi pri na«, kakor na primer v 
Brežicah, o čemer so poročali že v 
dnevnikih, primanjkuje kisle vode, ni 
dovolj piva, ne vina. Pač pa je v Tr
bovljah gostom za pogasitev žeje na 
razpolago v naših gostinskih obratih 
rum, žganje in liker v neverjetnih 
množinah. Te žgane pijače se v zad
njih časih ne pijejo več iz »štamper- 
lov« kol nekoč, marveč kar iz vinskih 
kozarcev. To baje zaradi tega, kakor 
pristavljajo naši zlobneži, ker se usluž
bencem naših gostinskih obratov ne 
izplača več točiti žganih pijač v nek
danjih štamprlih, ker je pač preveč 
dela. — Likerja, žganja ln ruma se 
popije v Trbovljah žal toliko, da bomo 
— če internacionalne statistike ne la 
žejo — glede konsuma teh pijač, če 
bo šlo tako dalje, v najkrajšem času 
na prvem mestu v celi Evropi. Obeta 
se nam nov, a žalosten rekord ..

Sindikalna podružnica cementarne 
v nedeljo ni mogla imeti občnega zbo
ra zaradi premajhne udeležbe. Neka
teri pravijo, da občnega zbora ni bilo, 
ker je bilo preveč snega, drugi pa so 
zopet mnenja, da ga ni bito zarodi 
tega, ker ni bil pravočasno odobren 
kontingent mesa, kruha ln vina. — 
Kaj je res, ne vemo.

Minulo nedeljo zjutraj je bilo v 
zgodnjih urah po cestah precej »pre
pevanja«, — ne vemo pa, ali so bili 
to smučarji, ki so se odpravljali v hri
be, ali svatje, ki so se vračali z raz
nih ženitovanjskih gostij, — vemo le, 
da ti »pevci« niso bili pozni gostje 
naše kavarne, kajti ta je bila v soboto 
zvečer za široko javnost zaprta.

Trboveljčani pozor! Pred kratkim 
smo opazili na postaji novo panogo fiz- 
kulture, to je skakanje došle živine iz 
vagonov na peron. Da se ta šport 
bolje obnese, so dodeljeni mesarji, ki 
skrbe za boljši in daljši skok iz va
gona.

Smo pa mnenja, da ta šport ni pri
kladen, ker se v bližini nahaja ročno 
mostišče namenjeno za hitrejše in bolj 
sigurno razkladanje živine.

Prepričani smo, da se ta šport ne bo 
udomačil pri razkladanju živine na 
trboveljski postaji.

Dne 26. jan so »Zasavski ocvirki« 
prinesli kratko notico, ki se je nana
šala na malomarnost nekaterih usluž
bencev pri OLO. — Po naknadnem 
razpravljanju o tej zadevi se je ugo
tovilo. da iznesen očitek ne zadeva 
teh uslužbencev, pač pa je krivdo iz
nesenih očitkov iskati v nesporazumu 
v poslovanju drugih ustanov. — Bu- 

| -ar Slavko s. r.

KLO — Kraj cepljenja Datum I. ceplj. II. ceplj. Cas ceplj

Breg — KLO Breg . . . 41 • » • 3. 3. 31. 3. ob 8
Čeče — Sola Čeče ... 27. 2. 27. 3. ob 14
Cemšenik — osn. šola .... • ■ • • 1. 3. 29. 3. ob 14
Dobovec — osn. šola .... • • « • 27. 2. 27. 3. ob 9
Dole pri Litiji — osn. šola . . • • * 1 4. 3. L 4. ob 14
Dol pri Hrastniku — osn. šola . • t • 28. 2. 28. 3 ob 14
Gabersko — KLO.................... 27. 2. 27. 3. ob 16
Hrastnik severni del — osn. šola . • 27. 2. 27. 3. ob 14
Hrastnik južni del — 7 lettaa . • • • • 27. 2. 27. 3. ob 14
Izlake — osn. šola . . . „ • • f • 28. 2. 28. 3. ob 16
Jagnjenica — osn. šola . . . • »II L 3. 29. 3 ob 13
Kotredež — KLO . . . . • • • • L 3. 29. 3. ob 16
Loke pri Z. m. — <>»n. šola . . • 9 9 • 3. 3. 31. 3. ob 14
Loke Kisovec — KLO .... • • • • 28. 2. 28. 3 ob 14
Mamo gost. Kozole . . . . . • • • • 28. 2. 28. 3. ob 16
Mlinše — šola.............................. • lil L 3. 29. 3. ob 8
Radeče — osn. šola . . , , . 27. 2. 27. 3. ob 13
Razbor — osn. šola . . . , , 3. 3. 31. 3 ob 10
Podikum — osn. šola . . . . » • * • 4. 3. 1. 4. ob 10
Senožeti — osn. šola . . . . 28. 2. 28. 3. ob 9.30
Trbovlje; tereni 1, 15, 16 — Loka! OF

v Bevškem.............................. 27. 2. 27. 3. od 9—15
Trbovlje: tereni 4, 8, 9, 10, 11, 12 in 14

— Sola I., Vode.................... 28. 2. 28. 3 od 8—15
Trbovlje: tereni 1, 2, 3, 4, 5, 1, 7. in

Klek — šola 11............................ • • • • 1. 3. 29. 3 od 8—15
Trojane — 06n. šola . . > . * • • • L 3. 29. 3. ob 10
Turje — gost. Kozole . , . , » • • 1 28. 2. 28. 3. ob 16
Vrhovo — KLO......................... • • • • 28. 2. 28. 3. ob 13
Zagorje, postaja do knjigarne — šola

Zagorje........................................ 2. 3. 30. 3. od 8—15
Zagorje — Toplice — šola Toplice . , 2. 3. 30. 3. od 14—18
Zidani most — osn. šola . . . 3. 3. 31. 3. ob 13

V najbolj renomiranem gostinskem 
obratu v Zasavju so vpeljali pred 
kratkim novost, Vino se je pričelo pri
našati na mizo ne v navadnih litrskih 
steklenicah, pač pa v steklenicah od 
likerja. To bi nazadnje ne bilo tako 
hudo, toda vino se nataka v šartku 
kar v neumite likerske steklenic! Ste 
že pili kdaj tako vno, Poskusite! Ni 
boljšega sredstva za bruhanje, že če 
steklenico vidiš. Imamo torej novo si
jajno sredstvo v to svrho in ne’ bo 
nam treba več hoditi v lekarne, ki jim 
gre trda za medikamente.

V Trbovljah se zgodi marsikaj. — 
V času, ko se rudarji, zlasti pa žene 
jeze, da primanjkuje mesa in gospo
dinje po ure in ure v dolgih vrstah 
čakajo, da dobe meso, ki jim pripada 
po kartah, se naši mesarski psi mu
čijo, kako naj spravijo v svoj pasji 
želodec ogromne kose mesa in drobo
vine. Tako se je pred nedavnim nek 
mesarski pes mastil v naši Petelinovi 
vasi z garnituro jeter, ki je sigurno 
tehtala 3 kg. Ker je bil dotični dan 
ravno praznik, je razumljivo, da si je 
tudi mesarsko ščene privoščilo kaj 
boljšega.

Pes prav gotovo ni kriv, ker vzame 
po svoji pasji modrosti pač tam, kjer 
dobi, vendar pa pravijo ljudje, da bi 
bilo priporočljivo, če bi bili mesarji 
in tudi drugi uslužbenci naše klavnice 
bolj pazljivi, kje puščajo meso. da 
se ne zgodi — kakor pravijo zlobneži 
— da psi ne ukradejo še klavnice, ali 
pa nazadnje še nje same.

Smučarske tekme ruilarško- 
kovinarske šole v Zagorju

V soboto 4. t. m. je Rudarsko —; 
kovinarska šola v Zagorju izvršila 
smučarske tekme. Ze nekaj dni prej, 
ko so, učenci izvedeli, 'da se bodo po
merili na smučeh, je nastalo veliko 
zanimanje in navdušenje. Slišalo se 
je med učenci: »Ce bi imel smuči, bi 
tudi jaz šel tekmovat«. Res je, težko 
je s preskrbo smuči, vendar je za pri
hodnje leto zagotovljeno, da se bodo 
smuči za učence rudarske kovinarska 
šole izdelovale v Zagorju. Tako bo 
lahko gojil smučanje vsak učenec. S 
tem bo tudi pri bodočem tekmovanju 
več tekmovalcev.

Pri sobotnem tekmovanju vreme 
mladim tekmovalcem ni bilo naklo
njeno, ker je nastopil jug, vendar so 
vsi takoj po startu pokazali veliko 
borbenost, s katero niso popustili vse 
dncllja.

Na cilj so privozili po sledečem 
vrstnem redu:

Skupina a) L Grabner Ahton, 2. Ro- 
glič Milan, 3. Pikelj Ivan.

Skupina b); 1. ‘ Grabner Milan, 2. 
Sparlek Janez - in Stanko Roman, 3. 
Koncilija Ivan.

Po končani tekmi je bil objavljen 
uspeh, hkrati pa predočena pomen in 
korist zimskega športa.

OPOZORILO
Vse bolnike, ki dnevno prihajajo v 

rudniško ambulanto, opozarjamo, da 
je kajenje v teh prostoreih strogo za- 
branjeno, V primeru, da se koga za
loti pri kajenju, se mu bo odvzela 
polovična ali celodnevna bolniška 
hrana rina.

RAZGLAS

S 15. febr. 1950 so bili krediti lus- 
munalne službe SGP »Zidarja« prene- 
šeni na DIB, Ljubljana. Prosimo vse 
dobavitelje, da vnovčujejo odslej na
naše podjetje naslovljene fakture ta
kole:

Dobava preskrbi (industrijski ma
gazin, čevljarna, kontingenti robe, na
menjene za prodajo delavcem in na
meščencem) v brente rač. 6000-30.426- 
5/1, — Dobave ekonomiji v breme
računa 6000-30.426-5/2. — Dobave živil 
Ud. DUR. menzam v Trbovljah, Hrast
niku, Zagorju. Litiji v breme računa 
št. 6000-30.426-5/3.

Prosimo dobavitelje, rta vstavljajo 
pravilne številke, ker bo sicer Dl« 
vnovčen je zavračala.

Uredništva Trbovlje — Uprava rudnika Trbovlje — Tiskarna Slovenskega poročevalca — Urejuje uredniški odbor Trbovlje.


